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ZADEVA: Dobesedni zapisnik 22. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo,  dne 
21.05.2025 ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16, stavbe Mestne občine Kranj. 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Gremo, danes je 21. maj, leta 25. Pričenjamo 22. Redno sejo. Opravičila se je samo Sonja Mašič, prisotnost na 
seji pa so najavili novinar Simon Šubic iz Gorenjskega glasa, potem pa Borut Veselko, Vesna Slapar in pa Aljoša 
Ternovšek iz Prešernovega gledališča. Zdaj najprej seveda ugotavljamo prisotnost, če smo sploh sklepčni, pa bi 
kar prosil, da pritisnete svoj gumb. Hvala lepa. Da vidimo. 28 prisotnih od 33. Ugotavljam, da je mestni svet 
sklepčen. Zdaj vedno opozorim to, da so seje zvočno pa slikovno posnete, zato vas opominjam na vašo 
odgovornost, da v svojih predstavitvah, razpravah in pojasnilih ne navajate varovanih osebnih podatkov. Zdaj, na 
mizo ste kar nekaj gradiva dobil pa grem kar po vrsti. Najprej poročilo o izvršitvi sklepov 21. seje mestnega sveta. 
Potem seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami. V ponedeljek je imel sosvet za krajevne skupnosti 
svojo sejo, gradivo so obravnavali, ni imel pripomb. Potem imamo tukaj, tudi ste dobili pisno obvestilo Manje 
Zorko o ugotovitvi obstoja okoliščin, ki izkazuje nasprotje interesov v zvezi z 2c točko dnevnega reda in predlog 
sklepa. Imate nov predlog imenovanja direktorja Prešernovega gledališča Kranj z osnutkom sklepa o izbiri, ki ga 
predlaga komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Poleg tega je bilo tudi posredovano gradivo 
kadrovske zadeve, za katere predlagam, da se uvrsti na dnevni red in dajem na glasovanje naslednji sklep; da se 
na dnevni red kot druge kadrovske zadeve uvrsti je a, soglasje k razrešitvi direktorice Zdravstvenega doma Kranj 
in pa točka e., potrditev kandidature za članico nadzornega odbora Fundacije Vincenca Drakslerja. Torej, 
glasujemo o razširitvi druge točke kadrovske zadeve s tema dvema podtočkama. Ugotavljam vašo prisotnost. 
Hvala lepa. Prosim, če... Pod razno bo, ta točka, ki jo imava. Sigurno, brez skrbi. 27, 28 prisotnih. Prosim, če 
glasujete o uvrstitvi teh dveh točk. Hvala. 25 za, nihče proti. Poleg tega vam bilo danes na mizo posredovano 
gradivo: premoženjske zadeve, uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov, torej NRP za nakup dela 
stavbe številka 17 na Tavčarjevi ulici 22 v Kranju s strani Zavoda za turizem in kulturo Kranj, za katero predlagam, 
da se uvrsti na dnevni Red in dajem na glasovanje naslednji sklep, torej gre samo za uvrstitev na dnevni red, tretja 
točka, premoženjske zadeve c.; Uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov nakupa dela stavbe 
številka 17, stavba 740 na Tavčarjevi ulici 22 v Kranju s strani Zavoda za turizem in kulturo Kranj. Vašo prisotnost, 
prosim. Hvala lepa, prosim, če lahko glasujete. Hvala. 29 za, nihče proti. V redu. Še ena zadeva je. Mestni svet 
obveščam, da bom v skladu s 129. členom poslovnika, v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o upravljanju, vzdrževanju javnih parkirišč po skrajšanem postopku. 
Za odlok o spremembah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Osnovne šole Jakoba Aljaž 
Kranj pa umikam predlog za skrajšan postopek. Bo razloženo, zakaj? Ok. Zdaj pa to, kar je bilo zelo dobro sprejeto. 
Najprej imamo, preden gremo na dnevni red, poročilo o projektih in investicijah od 10. aprila pa do danes. Zdaj, 
izstopajoč dosežek je bil, da smo prejeli priznanje za najboljši dosežek na področju digitalne preobrazbe v letu 25 
v Sloveniji, in to za mestno kartico CeKR. Nagrado podeljuje Ministrstvo za digitalno preobrazbo in pa slovensko 
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društvo Informatika in pa prejšnji teden smo dobili naziv kolesarsko mesto od organizatorja prestižne kolesarske 
dirke Tour de France, in s tem je mesto Kranj postalo prvo mesto s tem nazivom, ki ne gosti etape te kolesarske 
dirke. Mislim, da je to res velika čast za nas, pa še dva kolesa smo dobili od štirih. Kar se investicij tiče. Prenova 
nekdanje trgovske šole na Zupančičevi gre vse po načrtu, tam imamo dober milijon investicije, zaključene so vse 
inštalacije, položen nov parket, star pobrušen, polakiran, zdaj imamo beljenje pa zaključevanje stropov in pa že 
se montira oprema v telovadnici in kuhinji. Osnovna šola Helene Puhar. Prenova in dozidava prizidka je v zaključni 
fazi, 1,7 milijona je ta investicija, trenutno so v finišu gradbena, obrtna in inštalacijska dela in pa predviden 
zaključek je konec meseca, torej obe šoli planiramo, da jih bomo odprli pa pripravili za učni program s 
1. septembrom. In pa verjetno ste slišali, medgeneracijski center. Odločba gradbene in geodetske inšpekcije, 
Inšpektorat Republike Slovenije za naravne vire in prostor je delovanje centra na Cesti talcev 7 do nadaljnjega 
zaprla oziroma dejanje, to se pravi delovanje ni mogoče. Mi smo se pritožili. Čakamo na odločitev 
drugostopenjskega organa. Smo pa našli začasno nadomestno lokacijo za izvajanje vseh aktivnosti 
medgeneracijskega centra, in sicer v centru Dolnov na Šucevi in v prostorih Ljudske univerze Kranj na cesti 
Staneta Žagarja. Kar se tiče dogodkov: dan slovenske vojske v Parku slovenske himne. Tradicionalno, prišel je 
minister za obrambo, Borut Sajovic, in naredili smo poklon pripadnikov Slovenske vojske. Prejel so tudi čine, 
priznanja, medalje, napredovanje. Skratka, lepa prireditev. Potem odkrili smo spominsko ploščo 35. obletnici 
premestitve orožja Teritorialne obrambe z vojašnice v Kranju na tajno lokacijo v prostore regijskega centra za 
obveščanje. Šlo je za poklon šestim pogumnim Kranjčanom, delavcem sekretariata za ljudsko obrambo. Naredili 
smo digitalni zemljevid šolskih poti, kjer je dostopen na portalu prostor.kranj.si. Za nami je druga mednarodna 
kuhinja z devetimi kranjskimi osnovnimi šolami, 100 otrok je kuhalo jedi pobratenih in prijateljskih mest z 
lokalnimi kuharji in pa mentorji. In tam je zdaj tudi razstava pred knjižnico do 30. maja. Potem smo v soboto 
izvedli druge igre, KRigre v sodelovanju s krajevnimi skupnostmi, 12 ekip je bilo. Zmagala je bila krajevna skupnost 
Podblica, zadnja je bila pa mestna uprava Kranj, to moram poudarit, zato ker smo se bali da bomo mogli drugo 
leto mi to organizirati. No, in pa objavili smo tudi, to je pa za vas pomembno, razpis za občinska priznanja, za leto 
2025. Rok oddaje imate do 2. junija 2025. Kaj se bo zgodilo zadnjo majsko soboto? Vaje enot za zaščito in 
reševanje. Preizkusili bomo usposobljenost za primer potresa na 10ih lokacijah, preko 100 udeležencev. Potem 
prvo soboto juniju na štirih lokacijah bomo odstranjevali, tako kot vsako leto, invazivne rastline. 10. junija tržnica 
lokalnih dobrot, Kranjsko, 25, čez 25 lokalnih ponudnikov imamo že prijavljenih sezonske hrane, bo na 
slovenskem trgu in pa nadaljevanje projekta mednarodnih izmenjav, "Večno mladi", ki ga v celoti financira EU. 
Predstavniki petih mest: Szekesfekervar in njihova pobratena in prijateljska mesta. Tokrat gre ekipa na poljske 
Opole. Gre pa tema: kulturna dediščina, umetnost in priložnost za mlade na tem področju, bosta se pa prijavlja 
dva umetnika iz Kranja. Evo toliko to. Kaj smo storili, kaj se bo dogodil. Zdaj pa gremo na dnevni red. Razprava? 
Ni razprave. Gremo kar na glasovanje. Imate dnevni red, to se pravi 14 točk z tistimi dodatki pod drugo točko in 
pa tretjo točko. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 30 nas je že. Še, če lahko glasujete, prosim. Hvala. 29 za, 
nihče proti, torej soglasno sprejeto in gremo na točko 1. Bojan, prosim.

BOJAN VESELINOVIĆ (direktor občinske uprave Mestne občine Kranj)
Dober dan, spoštovane svetnice in svetniki, kratek povzetek minule, 21. redne seje, ki je bila 9. 4. letos. Pod 
kadrovskimi zadevami je bil podaljšan status vršilca dolžnosti Prešernovega gledališča Kranj, Roku Bozovičarju, in 
sicer do največ 16. oktobra leta 2025. Prav tako pod kadrovskimi zadevami so bili imenovani predstavnik 
ustanoviteljev svet zavoda osnovne šole Helena Puhar Kranj in predstavniki ustanovitelja svet zavoda Mestne 
knjižnice Kranj. Pod premoženjskimi zadevami je bil izvršen oziroma potrjen izbris zaznambe javnega dobra na 
nepremičnini, katastrska občina 2105 Britof, parcela 641/7 ID. Pod naslednjo točko je bil dopolnjen načrt za 
razpolaganje z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj. Uvrščen je bil nov projekt v načrt razvojnih 
programov, in sicer izgradnja zaprte nadstrešnice GARS Kranj in odprt je bil novi NRP za sanacijo razgledne 
ploščadi Pungart. Pod četrto točko so bile v obliki osnutka sprejeta spremembe dopolnitve statuta Mestne občine 
Kranj. Opravljen bil tudi sprejem predloga, dokument je bil objavljen v Uradnem listu, številka 34, in odpravljene 
so bile pred objavo v Uradnem listu tudi očitne pisne pomote pred objavo v Uradnem listu. Sprejet je bil tudi 
zaključni račun proračuna Mestne občine Kranj za leto 24, prav tako objavljen v Uradnem listu. Spremenjene 
oziroma sprejete so bile spremembe odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj, in sicer po 



skrajšanem postopku, podobno kot spremembe odloka o zagotavljanju socialnovarstvenih dejavnosti v Mestni 
občini Kranj, prav tako po skrajšanem postopku sta bila oba odloka oziroma spremembe odloka objavljena v 
Uradnem listu. Določen je bil sklep o določitvi načina izvajanja dolgotrajne oskrbe na domu v Mestni občini Kranj 
in pod posebno točko v zvezi s cenami programov vrtca in subvencij staršem, je mestni svet sprejel 5 sklepov. 
Sprejeto je bilo tudi poročilo o izvajanju akcijskega načrta "občina po meri invalidov" v Mestni občini Kranj v letu 
24. Mestni svet pa se seznanil tudi s poslovnimi rezultati javnih zavodov v mestni občini in redno delovno 
uspešnostjo ravnateljev oziroma direktorjev v vseh javnih zavodov v letu 2024. Toliko o minuli seji.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Andreja, prosim.

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica)
Ja, hvala lepa, župan, za besedo. Čeprav pač zdajle gospod Veselinovič ni omenil. No, jaz sem dobila izčrpen 
odgovor na svoje vprašanje v zvezi z zaklonišči v Mestni občini Kranj, tudi dopolnjen z ustnimi pojasnili, tako da 
se gospodu Krčmarju zahvaljujem. Kolikor vem, so bile izvedene tudi določene aktivnosti v tem smislu in da se 
bodo te aktivnosti izvajale tudi v prihodnosti, ker se pač vsi zavedamo, kakšna je situacija, da je lahko vedno bolj 
napeta. Dejstvo pa je, a ne, da za prebivalce kranjske občine, kolikor mi je znano, približno 17 % bi se jih lahko 
zateklo v zaklonišča. Tak je podatek notri, hvala lepa. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Pa mi smo še med boljšimi v Sloveniji. Ok, še kdo? Hvala lepa, Andreja. Gremo potem kar na glasovanje. Vašo 
prisotnost, prosim. Potrdi se zapisnik 21. seje mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne, 09.04., ter poročilo o 
izvršitvi sklepov. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete Hvala lepa. 31 za, nihče proti. Ok, gremo na točko 2., 
kadrovske zadeve. Zdaj predno začnemo s to prvo zadevo v okviru točke kadrovske zadeve, predlagam, da 
razprava pri točki a), soglasje k razrešitvi direktorice Zdravstvenega doma Kranj v skladu s četrto točko četrtega 
člena poslovnika mestnega sveta Mestne občine Kranj zaradi varovanja osebnih podatkov poteka brez 
navzočnosti javnosti. Zdaj, jaz bom samo prebral sklep, kako bi to rekli. Razprava točke 2.a, soglasje k razrešitvi 
direktorice Zdravstvenega doma Kranj poteka brez navzočnosti javnosti, seja se v tem delu ne snema in ne piše 
se zapisnika o razpravi. Zapisnik bo vseboval le zapis končne odločitve mestnega sveta, glede soglasja. O odločitvi 
bo župan seznanil javnost. Zdaj seji se bosta posamezno pridružila najprej Matjaž Žura, direktor Osnovnega 
zdravstva Gorenjske, in potem še Lilijana Gantar Žura, direktorica zdravstvenega doma. Zdaj, jaz bi vas samo 
prosil, da se svetniki in svetnice zaradi varovanja osebnih podatkov in morebitnih tožb ne snemate razprave. V 
dvorani bi ostal samo Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti, Mateja Koprivec kot vodja oddelka za 
pravne in kadrovske zadeve ter pa Milena Bohinc, ki je tukajle pač ureja tole našo mašinerijo. Evo, to je to. Zdaj 
pa, zadeva je, kot veste, predlog je, da se direktorica razreši. To je zdaj zelo pomembna odločitev mestnega sveta, 
če to sprejme, potem je seveda zelena luč za razrešitev. Če mestni svet tega ne bo sprejel, potem zelene luči za 
razrešitev ni. Ker gre pa zdaj toliko za osebnih zadev, podatkov, sem se odločil, da vam predlagam, da izpraznimo 
o dejansko dvorano in ostanemo samo mestni svetniki, ostanete, in svetnice jaz in pa potem še trije ljudje, ki sem 
jih naštel. Kakšna debata na to temo? Ne, potem ker gremo na glasovanje. Torej, glasujemo o tem sklepu: 
razprava točke 2.a: Soglasje k razrešitvi direktorice Zdravstvenega doma Kranj poteka brez navzočnosti javnosti, 
seja se v tem delu ne snema in ne piše se zapisnikov o razpravi. Zapisnik bo vseboval le zapis končne odločitve 
mestnega sveta glede soglasja, o odločitvi bo župan seznanil javnost. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, 
če lahko glasujete. Hvala lepa. 30 za, nihče proti, soglasno sprejeto. Pa bi prosil vse, če lahko zapustite in ugasnete 
tudi snemanje in predvajanje na hodnikih. 

*SEJA POTEKA BREZ NAVZOČNOSTI JAVNOSTI, SE NE SNEMA

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Gremo na glasovanje, vašo prisotnost, prosim. Sklep je: Mestna občina Kranj daje soglasje k predlagani razrešitvi 
Lilijane Gantar žura kot direktorice Zdravstvenega doma Kranj. Vašo prisotnost, prosim. 33, vsi smo, bravo. Hvala. 



Prosim, če lahko glasujete? Ok. Hvala. Glasujemo še enkrat? No, dajmo, glasujemo še enkrat. Se opravičujem, 
vašo prisotnost, prosim. Vse rdeče, to pa še ni bilo. Bom take predloge dajal. Vaša prisotnost. Prosim, če lahko 
glasujete ponovno. Hvala. 33 proti, soglasno. Hvala lepa. Zdaj pa seveda... Nadaljujemo z točko 2.b, imenovanje 
direktorja Javnega zavoda Prešernovo gledališče Kranj. Jani, prosim. 

JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja)
Hvala lepa za besedo. Lep pozdrav vsem svetnicam in svetnikom. Na dnevnem redu imamo imenovanje 
direktorja javnega zavoda Prešernovo gledališče Kranj. Bom probal biti čim krajši, če bodo kakršnakoli vprašanja, 
bom probal na njih odgovorit. V postopku razpisa se je pojavilo, se je prijavilo 7 kandidatov, bila je imenovana 
razpisna komisija, ki je pregledala te prijave. Vse to imate zapisano. Pridobila so se predhodna mnenja, tako sveta 
zavoda kot predhodno mnenje strokovnega sveta zavoda, ta sta bila potem še tudi dopolnjena. Naša komisija je 
pristojna po 106. in 117. členu za predlaganje kadrovskih zadev v mestnem svetu. Naša komisija je prejšnji teden 
to na predhodni seji obravnavala, sklenila to potem, da potrebujemo še malo premisleka in imela drugo sejo 
komisije danes dopoldne. Komisija je pregledala tako poročilo razpisne komisije, predhodno pridobljena mnenja 
obeh svetov zavoda ter na današnji 23. seji sprejela sklep, da mestnemu svetu Mestne občine Kranj za direktorja 
javnega zavoda Prešernovo gledališče za mandatno obdobje petih let predlaga kandidata Roka Bozovičarja. 
Sklepa imate pred sabo v gradivu, ko ste ga dobili na mizo, mislim, da imate tudi njegovo prijavo oba predhodna 
mnenja, ki poudarjam še enkrat, nista obvezna. Nisem pa opazil sklepa o izbiri, ki bi tudi moral biti priloga. Je. 
Potem se opravičujem. Če je sklep o izbiri zraven, potem imate vso dokumentacijo, na podlagi katere lahko 
odločate. Na tej točki bom jaz zaključil. Če so kakšna vprašanja pa bomo probali odgovarjati. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Jani. Zdaj, odpiram razpravo. Predno bi začel z razpravo, lahko še jaz povem, ker je bilo par vprašanj, 
kar se tega tiče. Res, hvala lepa mandatno-volilni komisiji. Zdaj bi rad pojasnil postopek izbire najbolj primernega 
kandidata za vodenje Prešernovega gledališča Kranj. Na razpis se je prijavilo 7 kandidatov in razpisna komisija je 
temeljito pregledala vse prijave, programe vsakega kandidata in prav z vsakim njih opravila razgovor na podlagi 
naslednjih kriterijev oziroma vsebin: poznavanje področja dela javnega zavoda PGK, program dela oziroma 
delovanje PGK, financiranje PGK, kadrovske zadeve v javnem zavodu, vodstvene sposobnosti, pripravljenost na 
timsko delo, komunikativnost in odločnost. Na podlagi teh kriterijev ter priloženega programa dela in razvoja 
gledališča vsakega kandidata, je komisija točkovala odgovore. Največ možnih točk je bilo 18. Komisija je ugotovila, 
da je najprimernejša kandidatka Nuša Ekar, drugi najprimernejši kandidat je bil po oceni komisije Rok Bozovičar. 
Meni, kot županu, enostavno ne prestane drugega, da zaupam komisiji in sem Nušo Ekar, kot po mnenju komisije 
najbolj primerno kandidatko, tudi predlagal. Svet zavoda ter strokovni svet gledališča sta podala drugačni, 
neobvezujoči mnenji. Podprla sta dosedanjega vršilca dolžnosti direktorja gledališča, Roka Bozovičarja in kot ste 
lahko že sami opazili, je bilo preteklih dneh ogromno medijskega pritiska, pa tudi od gledališkega ansambla. 
Ogromno je bilo nekih pisem podpore enemu kandidatu in ogromno diskreditacije druge kandidatke. Zdaj pa, 
zamislite si, drage svetnice in svetniki, da bi se tudi sami znašli v taki situaciji, da bi se na nekem kadrovskem 
razpisu o vas izrekel nekdo, ki vas niti ne pozna, kaj šele, da bi pred tem z vami opravil vsaj pogovor. To je bila 
praksa, in to slaba praksa številnih inštitucij v minulih dneh in tednih. Upam, da se bomo v prihodnje taki praksi 
izognili. Komisija za volitve in imenovanja se je torej odločila, da danes za direktorico ne predlaga kandidatke, ki 
jo je kot najbolj primerno ocenila razpisna komisija, pač pa dosedanjega vršilca dolžnosti direktorja PGK, Roka 
Bozovičarja. Komisiji se seveda zahvaljujem. Naša skupna želja pa je, da je postopek izpeljan transparentno, v 
skladu s predpisi in predvsem s spoštljivim odnosom do vseh prijavljenih kandidatov. Na tem mestu bi rad 
poudaril, da je Mestna občina Kranj gledališču za delovanje lani namenila 1,8 milijona evrov, država pa nekaj 
manj kot 400.000 EUR. Povsem jasno je, da smo gledališču dolžni zagotoviti najboljše pogoje za nadaljevanje 
uspešnega dela, tudi preko izbora direktorja. Mestni svet pa je tisti, ki po vseh predpisih imenuje direktorja. 
Osebno si želim, da se čim prej neha ta drama okoli izbora direktorja, da se gledališče lahko posveča le še odrskim 
dramam in upam, komedijam. Zdaj pa še čisto eno ob tako moje osebno mnenje oziroma poved. Jaz sem zelo 
dobro poznal častnega občana Mestne občine Kranj, Rudija Šeliga. Več kot desetletje smo skupaj živel in ta velika 
osebnost Mestne občine Kranj je 14. maja, bi bila stara 90 let. Z besedo, če že govorimo o strokovnosti tega 



gledališča in vseh svetov, z besedo ni bilo na Tednu slovenske drame omenjeno to, ni bilo, podeljena je glavna 
nagrada Rudija Šelige in na tako otvoritvi kot na zaključku sta bila njegova žena, Lidija, kogar je učila, jo verjetno 
pozna, in pa sin Primož. Jaz mislim, da bi bilo lepo in častno, da bi to glavno nagrado podelil nekdo od njiju, da bi 
jih vsaj poklical in jih omenil, da sta med prisotnimi. Tega se ni zgodilo. Jaz sem bil z njima, jaz sem z njima govoril. 
Bi bilo pa zelo lepo, da bi od njih dobil priložnost, da leto 2025 imenujemo leto Rudija Šelige. Mislim, da si je to 
zaslužil, ne glede na to, da sva bila na različnih političnih polih, ampak to je ime, na katerega je Kranj lahko zelo 
ponosen in neodgovorno od vodstva gledališča je, da se to na takem velikem dogodku, Teden slovenske drame 
nihče spomnil. Evo, zdaj pa predlagam vaše komentarje. Jure.

JURE ŠPRAJC (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz bi vse prisotne pozdravil, tudi na balkonu, goste, tako da, vseeno sem bil, tudi moram reči, 
da tudi jaz vpet v to zgodbo. Pred dvema sejama sem že nekak tudi mal probal spodbudit pristojne, da je čas pa, 
da, se pravi, to vleče že več kot pol leta in da ta zgodba nekako vnaša nemir. Seveda ta nemir je prišel potem iz 
okvirov gledališča v širšo javno sfero. To smo bili priča predvsem zadnjim dnevom. Bi pa seveda, ko bom 
nadaljeval, rad še poudaril pa mogoče zadnjič sem že povedal, eno stvar, se pravi, jaz sem tudi diplomiral z dvema 
diplomama v tej dotični instituciji in ena izmed teh diplom je bila tudi motivacija zaposlenih v Prešernovem 
gledališču Kranj, tako da nekako s tem bi rad poudaril pa nekako prikazal tudi, da poznam situacijo, poznam 
zaposlene pa poznam tudi njihovo delo, nenazadnje sem bil tudi predsednik Kluba ljubiteljev Prešernovega 
gledališča 10 let. Naredili smo več kot 150 prireditev. Predvsem je gledališče zelo specifično po svojem delovanju. 
Marsikdo, ki ni bil v takih zavodih ali pa, če tam noter ni deloval, nekak tudi mogoče teh situacij ne pozna, 
podobno kot smo imeli prej tudi iz zdravstvenega, se pravi sistema, so tudi tukaj neki specifični, specifično delo, 
se pravi, veliko je teh emocij, veliko je skupnega druženja, veliko je gostovanj. Gostovanj je mogoče več kot 100 
letno in tukaj so nekak tudi, vsi ti odnosi so veliko bolj bližji kot pa v kjerkoli drugih ustanov. Zdaj, seveda jaz sem 
si malo napisal pa glede na to, da je prav, da tudi pač zadevo zdaj vsaj toliko razčistimo. Jaz bi se tudi v tem prvem 
zahvalil modri odločitvi, se pravi komisije, bi pa nekaj dal poudarka dejstvu, ker pa moremo brez tega, predvsem 
takrat, ko se boste odločali. Predvsem bi rad tudi kolegom, mojim, svetnikom malo obelodanil, kakšne so stvari 
v gledališču pa ne samo v Kranju, ampak tudi mogoče v neki širši sferi. Predvsem gre za, prvo stvar, mnenje svetov 
zavoda. Strokovni svet je navedel, da je najprimernejši kandidat Rok Bozovičar, svet zavoda je navedel, da je edini 
primeren kandidat. Zdaj, pač seveda jaz sklepe navajam, ki so bili podani. Potem pa še mnenje kolektiva 
Prešernovega gledališča Kranj pa je, da dajo absolutno podporo Roku Bozovičarju Na podlagi vseh teh, bom rekel, 
medijskih pritiskov smo dobili več nekih podpor iz različnih strokovnih javnosti pa jih bom tudi navedel. No, tisti, 
ki jih mogoče niste spremljali ali pa ste jih dobili pa niste vedeli, od koga čist točno. Se pravi, bili so ustanove. 
Društvo gledaliških režiserjev je dal podporo Roku Bozovičarju, kulturni zavod Oder slovenski center je dal 
podporo Roku Bozovičarju, Združenje dramskih umetnikov Slovenije je dalo podporo Roku Bozovičarju, Kolegij 
direktoric in direktorjev, kjer je Barbara Hieng Samobor tudi predsednica, je dala, so dali podporo Roku 
Bozovičarju. Hkrati smo dobili pred dnevi še z Ministrstva za kulturo, kjer so člani in članice uprizoritvene 
umetnosti dali tudi podporo njemu. Rad bi se navezal v zgodovino. Prešernovo gledališče ima kar dokaj 
razburkano zgodovino. Leta 1950 je postalo profesionalno gledališče in leta 1957 so to gledališče potem tudi 
ukinili. Leta 1989 so ponovno postali profesionalno gledališče s petimi igralci. Hočem to povedati predvsem s 
tem, da gledališče ni neko staro gledališče, ampak ima dokaj mlado zgodovino in ti začetki, ko so segali tja v leto 
1989 je bilo pet zaposlenih igralcev: bila je Judita Zidar, Barbara, se pravi, Omanova, potem Tine Oman, Foma, 
Rakovec pa v Matjaž Višnar. In od tistega časa do danes je to gledališče ves čas raslo. Jaz, ko sem deloval recimo 
tam v letu 2020, ko sem začel, nekih Borštnikovih srečanjih, si tako gledališče sploh ni predstavljalo, da bo mogoče 
kdaj tam nastopalo. Od zadnjih 10, 15 let, kar beremo, so oni ves čas člani Borštnikovega srečanja, ki je v bistvu 
najvišji rang prisotnosti v slovenski kulturni sferi, gledališki. Ok. Problemi so pa seveda bili tudi v drugih 
gledališčih, ko smo imeli direktorje in niso imeli podpore kolektiva. Bilo je to v Novem mestu, 30 let nazaj. To 
poznam zgodbo, ker je bil tudi moj oče igralec in je bil zaposlen v gledališču, v Drami v Ljubljani. Bilo je 25 let 
nazaj, tudi v Gorici in nenazadnje tudi v Kranju. Leta 1998 smo dobili direktorja, ki je zdržal samo dva mandata. 
Bil je super direktor, prišel iz Ministrstva za neko, ne vem kaj, ampak problem je bil, da ni bil gledališko 
podkrepljen z znanjem in ni znal nekako povezati kolektiva. Seveda se je kolektiv uprl in na koncu je bilo spet, 



pač sem bil prisoten zraven, tudi nek kup neke slabe volje, mobinga, podtikanj, laži in tako naprej, tako da od 
tistega leta nekako je potem to gledališče seveda začelo rasti in rastlo je vse do korone, potem so predstave 
nekak bile prepovedane, ampak takrat pač tako je bilo, in v tistem času pa do danes se jim je ponovno obisk 
povečeval. In tudi nagrade. In hočem reči, da pač to gledališče je na neki pravi poti. Zdaj, jaz ne bi govoril o 
kandidatih pa kako je bila komisija, pač rad bi samo za konec še povedal, da zaposleni so v gledališču dali podporo 
Roku Bozovičarju, v javnem pismu pa so na koncu rekli: "vsi mi smo gledališče". Upam tudi, da danes v tej dvorani, 
da bomo tudi mi vsi gledališče in bomo podprli Roka Bozovičarja za ravnatelja Prešernovega gledališča Kranj, 
direktorja.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Jure. Irena.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Lepo pozdravljeni. Jaz bi pa začela najprej z kritiko neprimerne dolžine postopka izbora novega direktorja 
Prešernovega gledališča Kranj. Pri tem pravzaprav pozivam vse, ki so karkoli imel pri tem besede, naj se ta dolžina 
nikoli več ne zgodi. A veste, tisto je, "nobena juha se ne poje tako vroča kot se skuha", ampak nobena juha ni 
tako neužitna kot stara juha. To pomeni, mislim, da tukaj smo zaradi vsega tega bili mi vsi svetniki deležni tako 
močnih pritiskov, jaz bom tako rekla, so bile pač elektronske pošte, smo se srečali z ljudmi, smo brali razna pisma 
podpore, smo dejansko dobili preko messengerja sporočila, če imamo Facebook, verjetno ste to dobivali tudi vi. 
To pomeni, pritiski so bili res izredno močni. Jaz bom tako rekla, da celo verjamem, da izmed sedmih kandidatov 
je več kandidatov, ki izpolnjuje pogoje za mesto direktorja Prešernovega gledališča Kranj in občinska, pač razpisna 
komisija nam je dala predlog enega kandidata in naš mestni odbor Nove Slovenije, se vsakokrat en dan pred sejo 
sestane z nami svetniki in mi smo se na tem mestnem svetu, ko je bil kandidatka, še takrat kandidatka, smo se 
odločili, da pri sodelovanju, pri izbiri kandidata ne bomo sodelovali. Zdaj, kaj naj rečem? Člani svetniške skupine 
NSi ne dobivamo povabil na premiere Prešernovega gledališča Kranj. Pa da ne bi mislilo, da smo užaljeni, z 
veseljem gledamo tudi kakšne uprizoritve v filmskih nadaljevankah, bom rekla, zelo dobre gledališčnike imate in 
tudi včasih pogledam kakšno predstavo. Tudi teden drame je šel mimo mene, ker ni bilo prejeto nobeno vabilo 
in jaz imam toliko vabil, da če še vabila ne dobim, absolutno zamudim stvari. To pomeni, ne gre za nobeno kritiko. 
Jaz podpiram gledališče, ampak dejansko mi smo včeraj se dogovorili, ko je bil še drug kandidat, tudi to mi ni 
všeč, da se en dan prej zmenite in mi na seji dobimo drugega kandidata, o katerem glasujemo. Mi smo se pač 
včeraj zmenili, da o tem ne bomo glasovali. Toliko, da samo razložim naše stališče. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Irena. Sandra.

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica)
Hvala za besedo, še enkrat lep pozdrav. Ja, tako kot je rekla Irena, dolžina razpisa, na katerega smo že opozarjali 
tako NSi kot mi, meče slabo luč na celoten razpis. Pozabljamo, da gre za ljudi. Ti ljudje, 7 jih je, so se prijavili na 
razpis, prišli na pogovor, bili ocenjeni, niso pa imeli nobenih odgovorov. To je tako malo nehumano do ljudi 
oziroma zelo, zelo nestrokovno, vsaj z mojega vidika gledano. Če pogledamo točke, kako so bili ocenjeni, vidimo, 
da v bistvu med prvo in prvouvrščeno in ..., prvoocenjeno in drugim ocenjenim sta razlike samo dve točki, to 
pomeni, da jaz lahko rečem za vseh 7, da najverjetneje vseh 7 je v redu in so dobri kandidati, ampak če ste razlike 
samo v dveh točkah, lahko pripišem temu, da je pač nekdo pri splošnem vtisu kandidata lahko kakšnemu dal 
boljšo oceno, zato ker mu je bolj všeč ali pa kontra. Če vidimo, prvo vprašanje pri tej točki je: "Ali ste oseba, ki 
daje poudarek timskemu delu?" Odgovor je lahko da ali ne? Vsaj upam, da ste se pogovorili naprej. Ampak lahko 
je odgovor da ali ne. Tako da vsak, ki je pač ocenjeval to, mislim, da je lahko ocenil pač po svoje, po svoji lastni 
vesti in je pač ocenil tako kot je. Zato je pač rezultat tak kot je. Kar se tiče pritiskov, pritiski niso bili samo s strani 
gledališča, pritiski so bili tudi z drugih koncev. Prav je, da tudi drugi, da vsi povejo svoje mnenje. Prav je, da smo 
svetniki seznanjeni, prav je, da smo dobivali maile. Mogoče je bilo malo preveč neokusno, ampak problem, ki ga 
jaz vidim, je dolžina razpisa. Se pravi, če ne bi bil razpis tako dolg, bi zadevo že zdavnaj zaključili in ne bi bilo slabe 



volje, ljudje bi bili zadovoljni ali pa tudi ne, ampak vseeno ne bi, ne bi maltretirali vseh teh vpletenih. Na komisiji 
za mandatna vprašanja je sedela tudi Vlasta. Sama sem podala sklep, dodaten sklep oziroma drugo osebo, 
izključno zaradi ene stvari. Zakaj? Vedeli smo, da pač, ko smo izglasovali, da pač prva kandidata, kandidatka ni 
bila potrjena. Če ne bi dal nobenega sklepa, bi se najverjetneje ponovil razpis, kar pomeni še šest mesecev pač 
nekega čudnega delovanja Prešernovega gledališča oziroma v.d.-jevstvo, v.d.-jestvo smo pa že dvakrat potrdil 
oziroma podaljševali. To je ena stvar. Druga stvar pa zato, ker kot ko mandatna komisija mi to lahko naredimo. 
Jaz mislim, da to ni sporno, ker si rekla, da je iz danes na jutri, Vlasta je bila zraven, slišala je, tako da vem, da je 
bilo iz danes na jutri, ampak pač v tistem trenutku sem se tako odločila in sem dala ta predlog: predlog je bil 
izglasovan. Zato je ta predlog tudi danes na mizi pred nami svetniki. Še enkrat, gre za ljudi, stvar je bila za moje 
pojme najmanj neokusna. Zato upam, upam, da bomo vsi zmogli dovolj razuma in da bomo vedeli, kako glasovati 
o sklepu. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Sandra. Maj? 

MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik)
Hvala za besedo, lepo pozdravljeni še enkrat. Niti ne vem, kje bi začel. Moram najprej reči, da tako kot so že 
določeni govorici pred mano povedali: skrbi me ta dolgotranost postopka, predvsem me skrbi tudi, na eni prejšnji 
seji, ko sem tudi sam spraševal okrog imenovanja direktorja oziroma direktorice gledališča, našega, sem dobil 
odgovor: "no, ja, traja malo dlje, ker so roki inštrukcijski, neprekluzivni". Moram reči, da kot profesionalni karierni 
uradnik, 35 let dela v državni upravi, moram reči, da inštrukcijski roki so tudi tako pomembni kot prekluzivni, res 
pa je, da ni kazni in pravnih posledic, ampak imamo moralno odgovornost do ljudi, ki so odvisni od naših odločitev 
in postopkov. Tako da to da je postopek trajal toliko časa je nesprejemljivo in nedopustno in kot član tega 
mestnega sveta, v imenu katerega je komisija izpeljala ta postopek, je to pač vredno vsakega obsojanja, 
odločevalci smo namreč mi. Dopolnil bi še kolegico Sandro, ki je rekla okoli spremembe predloga sklepa. Kakšen 
je bil sklep v gradivu, ki smo ga dobili, je pravzaprav nerelevantno, aktivno legitimacijo po našem statutu ima 
komisija, ne župan, tako da je komisija samo opravila svoje delo. Kakšen je bil predlog gradiva, je pravzaprav 
popolnoma irelevantno. Par besed še o pomenu gledališča, kot je povedal kolega Šprajc že, smo mesto, mestna 
občina, imamo svoje poklicno gledališče, bodimo ponosni in veseli, da ga imamo, tudi to nas dela mesto. Z 
gledališčem sem povezan preko svoje družine približno tako kot kolega Šprajc, preko očeta, ki je deloval v 
nekaterih gledališčih v tej državi in so mi te stvari pomembne in upam, tako kot je povedala tudi kolegica Sandra, 
da bomo danes pač presekali ta gordijski vozel in imenovali direktorja ter dovolili gledališču, da opravlja svoje 
poslanstvo v korist vseh občanov in občank v naši mestni občini. Še eno besedo na temo komisije. Šel sem skozi 
pogoje oziroma področja, ki so jih bili deležni kandidati. Načeloma bi rekel, no, lahko bi se dalo tudi kaj bolje, mi 
je padla pa v oči ena zadeva, ki se tiče druge točke sklopa: program dela oziroma delovanja Prešernovega 
gledališča Kranj. V 3. Točki je bilo: "v Kranju kot regijskem središču deluje nekaj regijsko pomembnih kulturnih 
ustanov, izpostavite vsaj 3". Tukaj mi ni bila jasna povezava, kaj imajo regijsko pomembne kulturne ustanove s 
programom in delovanjem Prešernovega gledališča Kranj. Lahko, da sem kaj spregledal. No, vsekakor moja 
poanta je, upam da bomo danes zaključili to zgodbo, imenovali direktorja gledališča in šli naprej. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Tudi jaz si to želim. Ana, prosim.

ANA ČERNE (mestna svetnica)
Lepo pozdravljeni, hvala za besedo. Jaz bi se mogoče najprej kot članica sveta zavoda mogoče odzvala na to 
oziroma pojasnila, da nismo odločali o kandidatih, o katerih nismo imeli informacije, informacij. Tako svet zavoda 
kot strokovni svet kot celoten kolektiv je opravil temeljite razgovore z vsemi kandidati, vsi so imeli priložnost, da 
predstavijo svojo vizijo, da odgovorijo na vsa vprašanja, ki so kolektiv zanimala ali strokovni svet, svet zavoda, 
tako da mnenje je bilo podano na podlagi razprave med vsemi nami, na podlagi kriterijev, ki jih je občina sama 
postavila in prišli smo do različnih zaključkov, torej da je predlagan kandidat na podlagi istih kriterijev bolj 



primeren kandidat, ampak zdaj o tem niti ne bi več zgubljala časa. Bi se seveda strinjala z vsemi ostalimi, da je 
absolutno problematičen postopek. Tudi zaradi tega so se vršili pritiski na vse nas. Ampak kdo, če ne kolektiv, ki 
dneve in noči namenja svoj čas gledališču, ki živi z gledališčem, nekateri že vrsto let, si bo v taki situaciji najbolj 
prizadeval in tudi najbolj na glas prizadeval, da se zavod ohrani na visoki strokovni ravni, da se ohranijo odnosi, 
zaupanje ,na katerih so leta gradili. Vse kar so nam verjetno s temi pritiski želeli povedati je to, da zakaj menjati 
nekaj kar deluje za nekaj kar ne vemo, ali bo delovalo dobro oziroma ima veliko možnosti, da ne bo delovalo 
dobro. Mogoče bi se na tem mestu vseeno dotaknila tega, da sem večkrat slišala, da je gospod Rok Bozovičar 
kandidat Levice. To absolutno ne drži, on ni strankarski kandidat, ni kandidat Levice, je kandidat stroke, kulture 
in pa kolektiva, zato bom tudi jaz danes v imenu stroke, v imenu kolektiva in v imenu kulture podprla njegovo 
kandidaturo. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Ana. Nada.

NADA BOGATAJ KRŽAN (mestna svetnica)
Hvala za besedo. Postopek traja predolgo. To se strinjam. In vse spoštovanje do igralcev Prešernovega gledališča, 
ki moram reči, vsi vemo, da imamo odlične igralce, da so skoraj vsi z določenimi nagradami s področja 
uprizoritvene umetnosti in ampak, ne morem pa, ne morem pa razumet, na kakšen način je v bistvu kolektiv 
prevzel kadrovsko politiko v Prešernovem gledališču. To pa mislim, da ni v redu in jaz, tudi na mene so se obračali, 
ampak takoj na začetku, ko še ni, ko je bil v bistvu en mesec je bil vršilca dolžnosti, vršilec dolžnosti Rok Bozovičar, 
in takrat je bil že edini kandidat, ki je primeren in drug drugi so bili pa vsi očrnjeni, vsaj naslednji dve kandidatki. 
Ne vem, kako, na kakšen način. To mi pa siguren ni bilo všeč in vsi pritiski so se dogajali s tem, saj pač veste, da, 
da, če so vplivni igralci, tudi ni težko pridobiti svojega, mislim mnenja njihovega tudi od določenih institucij. In 
tako, meni se je v začetku zaradi, na začetku tega pritiska, ne morem iti iz tega, da so se nekaj morali dogovoriti 
s kandidatom, ne vem, ali jim je obljubil, glede na to, da so vsi, skoraj vsi igralci, angažirani tudi izven Prešernovega 
gledališča, da bodo lahko bolj neovirano, bom rekla, sodelovali v filmu, v drugih gledališčih in tako naprej. To se 
mi je postavilo veliko vprašanje, saj pravim, glede na to, da ni bilo pred zdajle po pol leta ta podpora, ampak 
takoj. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Lahko replika...

JURE ŠPRAJC (mestni svetnik)
Hvala za repliko. Jaz bi vseeno odgovoril ali pa dal repliko. Vlasta, hvala. Prva stvar, ki je, problem je v tem, ko je 
toliko časa trajal ta razpis, je prišla glavna bojazen v kolektiv, to je ukinitev gledališča in gospod Ternovšek je to 
tudi napisal, ja, tako je, poglejte, To je bila prva stvar. Toliko, da povem, ko sem bil zraven, ker sem sledil. Druga 
stvar, ki pa je, oba poznava gledališče, Nada, tudi mogoče sva se tam spoznala že pred 25 leti, take skupnosti 
kolektivne, kot je zdaj trenutno, ki so vsi tako služni, vedno vemo, da so odrski delavci imeli svoje poglede, uprava 
je imela svoje, igralci so imeli svoje, takega kolektivnega, skupnega nastopa ga jaz še v tem gledališču nisem videl. 
In to je moja moralna odločitev, da sem jim dal podporo, ne za to, jaz ne poznam nobenega kandidata, ampak 
poznam pa gledališče že več kot 25 let, hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, replika. Rok. 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Najprej lep pozdrav vsem kolegicam in kolegom. O temu, koliko časa je izbirni postopek trajal, 
je bilo že toliko povedanega, da jaz ne bom ponavljal, se pa z vsem povedanim strinjam. Izpostavil bi eno drugo 
reč, ki mi je padla v oči, pa ne želim soliti pameti tej komisiji. Delno je tudi že Sandra to izpostavila, jaz bi pa šel 
še en korak dlje, in sicer pri točki šesto vprašanje: "Ali ste oseba, ki daje poudarek timskemu delu?" Najprej, to je 



tako imenovan zaprti tip vprašanja, torej je možen samo odgovor da ali ne. In če vsi kandidati odgovorijo z da, 
potem verjetno dobijo enako število točk, recimo, da je to ena. Se pravi, kako diferencirat med vsem, ki 
odgovorijo da. Prvi problem. Tovrstna vprašanja mene motijo, mi nikoli niso všeč. In potem še naprej, v tem 
primeru pride do situacije, ko si judex in causa sua, torej sodnik v lastni zadevi, tega pa nikakor ne želimo pravniki 
slišat. Se prav, nekdo drug mora tebe ocenjevati, ne ti sebe, ker seveda meni, če mi dovolite šalo, ni para, sem 
najboljši, tako da predlagam, da se v bodoče tovrstna vprašanja drugače preoblikujejo ali pa, da jih sploh ni. Hvala 
lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Maj. 

MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik)
Hvala ponovno za besedo. Se bom v bistvu še oglasil, ko govorimo o angažmaju gledališkega kolektiva. Pri eni 
malo prej, pri prejšnji točki je pomembno vlogo pri naši odločitvi igralo tudi to, koga in kaj je podpiral kolektiv v 
ustanovi, o kateri smo odločali. Tako da jaz tega, kar je kolektiv v gledališču naredil niti ne štejem kot slabo, 
drugič, tega tudi ne štejem kot pritisk, ker če je to, kar se nam je dogajalo zdaj šteto kot pritisk, pol nismo kaj 
veliko v življenju skoz dali. Kar se tiče pristojnosti odločanja in kdo kadruje? Kadrujemo mi. Mi smo tisti, ki 
odločamo. Jaz si pač te dolžnosti ne pustim vzeti, ne glede na to, kaj mi kdo reče in zato bi pozval, da dajmo 
pamet v roke in odločimo se prav, hvala lepa. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Manja. 

MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj)
Hvala za besedo in lep pozdrav še z moje strani. Mogoče bi se odzvala samo na navedbe, da so se pritiski dogajali 
zaradi tega, ker je postopek tekel tako zelo dolgo. To ni res. Pritiski so se začel že takoj po koncu razpisa, še preden 
so se razgovori s kandidati začel, še preden, preden so oni sploh imeli možnost predstaviti svoje programe, so se 
začeli pritiski in, kar pa najbolj obžalujem, diskreditacije tudi drugih kandidatov. In iz tega razloga, naj šteje 
mogoče tudi kot obrazložitev mojega glasovanja, jaz žal takih ne morem podpreti z mojim glasom, takega 
ravnanja, žal ne morem. Z vsem spoštovanjem do igralcev, ki ste srce tega gledališča in boste vedno srce tega 
gledališča, žal jaz takih pritiskov, ne vem, saj ste jih potem v zadnjih dneh tudi sami doživljali, sami svetniki in 
svetnice. Tako da od napačnih informacij, ki so se potem pojavljale v medijih, da smo za četrtino zmanjšal 
proračun. Poglejte, mi od leta 2018 do danes dajemo več kot pol milijona več za Prešernovo gledališče, več kot 
pol milijona več in prav je, da dajemo, ampak ne morem pa sprejemat takih izjav, ki so neresnične. Žal ne morem. 
In meni, jaz s tem, z mojim glasom pač tega ne bom podprla, žal ne. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Igor, prosim.

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik)
Jaz moram reči, da se, malo zmeden. Zdaj, o čem se mi sploh pogovarjamo. Postopek vemo, koliko traja in 
spomnite se, kdo je edini spraševal o tem postopku, kdo je edini pošiljal listo za razvoj Kranj mejle in spraševala, 
kaj se dogaja, v kateri fazi in tako naprej. A se pogovarjamo o proračunu, a se pogovarjamo o zgodovini gledališča, 
o čem? Postopek je v končni fazi, imamo predlog. Jaz mislim, da ste v glavnem vsi odločeni in nehajte iskati 
izgovore o nekih pritiskih. Če so kdaj bili pritiski, se spomnite, kakšni pritiski kakšni telefonski razgovori so bili, ko 
sem jaz kandidiral za državnega svetnika, a ne, pa se noben ni skliceval takrat na neke pritiske. Tako da glede na 
to, da smo več kot tri ure šele pri drugi točki, dajmo tole zapeljat proti koncu pa glasujmo. Vsak je že odločen, jaz 
vem, da ste odločeni, pa končajmo že enkrat tole.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)



Ok. Hvala lepa. Andreja? 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica)
Hvala za besedo. Igor, se opravičujem. Dovolj mi, da se odzovem samo na komentar našega župana, namreč o 
Rudiju Šeligu. Gre za to, da je bil pač to rečemo tako eden največjih sinov Kranja in jaz tukaj sploh ne bi govorila 
o neki politični opredeljenosti, konec koncev tudi o Prešernu nimamo vsi enakega mnenja, a ne. Gre za to, da je 
bil eden, bom rekla, ljudi, ki so bili najbolj zaslužni za slovensko samostojno, suvereno državo. To je bil Rudi Šeligo 
kot predsednik Društva slovenskih pisateljev in mislim, župan, in se zelo strinjam s tabo, da zasluži veliko več 
počastitve kot jo je deležen, tako v gledališču kot tudi sicer. Naj omenim, da v januarju vsako leto, mi člani 
svetniške skupine Slovenske demokratske stranke, gremo v gledališče, položimo cvetje. Imeli smo celo mini 
seminarje na temo njegovega dela. Jaz bi si pa želela in dajem pobudo, naj mi bo dovoljeno, da tudi Mestna 
občina Kranj pristopi k boljši in večji, odmevnejši počastitvi Rudija Šelige. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Andreja. Še kdo? Bojan.

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala za besedo. V Slovenski demokratski stranki smo se odločil, da ne bomo sodelovali v tem političnem boju 
na levem političnem polu, ker nam to ni potreba. Izrazil se bom po igralsko: v tej komediji nas ne bo. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Torej, gremo lahko zdaj na glasovanje. Super, bomo zadevo končali. Najprej še to, da umikam predlog 
sklepa, ki je podan v gradivu, ki ste ga prejeli in prosim KMVI, da oblikuje predlog sklepa, ki ga bom dal na 
glasovanje? Jani, prosim.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Sklep se glasi tako kot imate pred sabo. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je na podlagi 
obravnavanja zadeve na 23. seji, dne 21. 5. 2025 sprejela sklep, da na podlagi zgoraj navedene obrazložitve 
predlaga mestnemu svetu Mestne občine Kranj v sprejem dva naslednja sklepa. Prvi, Rok Bozovičar se imenuje 
za direktorja javnega zavoda Prešernovo gledališče Kranj za mandatno dobo petih let. Roku Bozovičarju so vroči 
sklep o izbiri ter drugi sklep. Neizbranim kandidatom se vroči obvestilo o neizbiri. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Vaša prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala. Ugotavljam, da je Rok Bozovičar 
imenovan za direktorja gledališča. Upam, da bo dobro vodil gledališče, v dobro, predvsem nas, Kranjčanov. 
Želimo veliko uspeha, predvsem v dobro nas, ustvarjalcev in pa obiskovalcev, tako da hvala lepa. Zaključujem 
zdaj to točko in gremo na točko 2c. Mnenje h kandidaturi za ravnatelja Srednje ekonomske, storitvene in 
gradbene šole, Šolskega centra Kranj. Jani, prosim. Bo on povedal zdaj. 

JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja)
Hvala za besedo. Pod točko c) je mnenje o kandidatu za ravnatelja Srednje ekonomske, storitvene in gradbene 
šole, Šolskega centra Kranj. Naša komisija je to obravnavala na predzadnji seji in mestnemu svetu sklenila 
predlagati, da sprejme h kandidaturi ravnatelja, Mihu Povšiču pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnatelja 
Srednje ekonomske, storitvene in gradbene šole Šolskega centra Kranj. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Prejeli ste, kot sem rekel, na mizo, obvestilo Manje Zorko glede na okoliščine, da izkazuje nasprotje interesov in 
zato bom dal najprej na glasovanje to, kar je Manja povedala. Ona je tudi zapustila že sejno sobo, in sicer sklep: 
mestna svetnica Manja Zorko se izloči iz razprave in glasovanje o točki 2c dnevnega reda kadrovske zadeve, 22. 
seje mestnega sveta Mestne občine Kranj, v kateri se obravnava mnenje h kandidaturi za ravnatelja Srednje 



ekonomske, storitvene in gradbene šole, Šolskega centra Kranj. Vašo prisotnost, prosim Hvala lepa. Prosim, če 
lahko glasujete. Hvala lepa. 26 za, 1 proti. Hvala. Ugotavljam, da je sklep sprejet. Gremo naprej. Točka c.). Mnenje, 
to se pravi sklep; mnenje h kandidaturi za ravnatelja Srednje ekonomske, storitvene in gradbene šole Šolskega 
centra Kranj, Mihu Povšiču, se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnatelja Srednje ekonomske, storitvene in 
gradbene šole Šolskega centra Kranj. Prosim za vašo prisotnost. Hvala lepa. Vaše glasove bi prosil. Hvala lepa. 29 
za, nihče proti, soglasno sprejet. Mihu čestitamo. Lahko pride Manja noter, a jo lahko pokličeš, prosim. Gremo 
naprej. Točka d), imenovanje predstavnika Mestne občine Kranj v svet zavoda Gorenjske lekarne. Jani, prosim.

JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja)
V pozivu za evidentiranje se je prijavil en kandidat. Gre za skupni zavod z ostalimi 17imi občinami, Mestna občina 
Kranj ima možnost predlaganja enega predstavnika. Mandat sveta zavoda traja 5 let. Naša komisija je to 
oblikovala na prejšnji seji, da predlagamo mestnemu svetu, da se kot predstavnika ustanovitelja imenuje 
Sebastjan Gubič. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Prosim za glasovanje, najprej razprava, se opravičujem, ok, ni. Gremo na glasovanje, vašo prisotnost. 
Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 28 za, nihče proti. Soglasno sprejeto. Gremo še na točko E, 
potrditev kandidature za članico nadzornega odbora Fundacije Vincenca Drakslerja. Jani, prosim.

JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja)
Ja. Gre za fundacijo, ki jo je skupaj z Vincencom Drakslerjem ustanovila tudi Mestna občina Kranj. Nadzorni odbor 
ima tri člane, enega predlaga mestni svet. V evidentiranju se je prijavila ena kandidatka. Naša komisija je to na 
današnji seji obravnavala in sklenila mestnemu svetu predlagati Nado Bogataj Kržan za članico nadzornega 
odbora Fundacije Vincenca Drakslerja. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Super. Hvala lepa. Odpiram razpravo. Nada se bo izločila. Hvala. To se pravi, najprej vašo prisotnost. Mestni svet 
mestne občine Kranj potrjuje kandidaturo za članico nadzornega odbora fundacije Vincenca Drakslerja, Nado 
Bogataj Kržan. Kdo je za, kdo je proti? Najprej prisotnost? Nismo že? Ok, pa dajte zdaj. Glasujemo. Hvala lepa. 29 
za, nihče proti. Nada, čestitke in zdaj predlagam 15 minut odmora. Tamle so sendviči prišli pa, ker je kar naporno 
danes, še nekaj časa bomo, Rafko, tudi za tebe.

/odmor/

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Premoženjska zadeva A - na enem zemljišču v katastrski občini Podreča. Gre za zemljišče v izmeri 61 m², v 
naravi pa predstavlja del kategorizirane javne ceste Kranj - Labore - Jeprca. Izvzem iz javne rabe predlagamo 
zaradi prenosa zemljišča na Republiko Slovenijo na podlagi zakona o cestah. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Razprava? Ni razprave. Glasovanje. Prosim, vašo prisotnost. Zdaj bo. Evo, prosim vašo prisotnost. Hvala lepa. 
Prosim, če lahko glasujete. 23 za, nihče proti. Soglasno sprejeto. Potem gremo še na točko 3b). Mateja, prosim.

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Hvala za besedo. Predlagamo dopolnitev načrta pridobivanja nepremičnega premoženja, in sicer najprej z 
enim, eno nepremičnino, ki predstavlja poslovni prostor. Nahaja se v prvem nadstropju stanovanjsko-poslovne 
stavbe Tavčarjeva ulica 22. Gre za neto tlorisno površino 39 m². Ta prostor že sedaj uporablja Zavod za turizem 
in kulturo Kranj, in sicer prostor najema. Ocenjena vrednost nepremičnine je 81.100 EUR oziroma 2.055 EUR po 
kvadratnem metru na podlagi cenitve. Zdaj, predmetna nepremičnina je trenutno obremenjena z eno hipoteko. 



Seveda, pred samim nakupom pa se bo ta hipoteka zbrisala, če ne, se nakup ne bo izvedel. Hvala. Potem uvrščamo 
v načrt pridobivanja zemljišče, potrebno za izgradnjo vodohrana Jamnik. Gre za približno 1700 m² zemljišč. V 
naravi so to gozdna in pa kmetijska zemljišča, ki jih pač potrebujemo za izgradnjo tega vodohrana. Ocenjena 
vrednost je 3.000 EUR na podlagi cenitve sodnega izvedenca. Naslednja zemljišča, ki jih uvrščamo v načrt, se 
nahajajo v Žabnici, in sicer so potrebna za ureditev križišč in pa avtobusnih postajališč pri osnovni šoli in 
spomeniku v Žabnici. Gre za približno 880 m². V naravi so to stavbna zemljišča, ocenjena vrednost pa je 
200.000 EUR na podlagi sodne cenitve izvedenca. Zadnje zemljišče oziroma zemljišči, ki jih uvrščamo v načrt 
pridobivanja, sta dve zemljišči v katastrski občini Huje. Zdaj je to v približni izmeri 3600 m². Namreč, že pred, v 
letu 2020 je Republika Slovenija brezplačno na MOK prenesla Srednjo trgovsko šolo za namen širitve osnovne 
šole Jakoba Aljaža. V tej pogodbi je obenem tudi zaveza, da bo Mestna občina Kranj v roku petih let odkupila ti 
dve zemljišči. Ocenjena vrednost na podlagi cenitve, ki jo je pač naročilo ministrstvo, je 835.609 EUR. Tu je cenitev 
iz leta 2021, pred odkupom pa bo naročena nova cenitev. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Super. Hvala, Mateja. Odpiram razpravo. Ni. Ok. Gremo za vse te nepremičnine. Vaša prisotnost, prosim, damo 
na glasovanje: sprejme se dopolnitev načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 
25, to kar je Mateja prebrala. Prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 25 za nihče proti. Hvala. Gremo na točko c), 
3c. Gašper prosim.

GAŠPER KLEČ (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)
Ja. Lep pozdrav še v mojem imenu, spoštovane svetnice in svetniki. Tako kot je povedala že Mateja, odpiramo 
nov projekt v načrt razvojnih programov za nakup dela stavbe številka 17 na Tavčarjevi ulici 22 za potrebe Zavoda 
za turizem in kulturo Kranj, ki obstoječe prostore že sedaj najema. Pač, trenutno se prodajajo in ko bo bremena 
prosta nepremičnina, bi jih tudi kupili.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, hvala lepa. Odpiram razpravo. Mislim, da je bilo že prej dobro. Hvala. Torej, dajem ta sklep na glasovanje. 
Vaša prisotnost, prosim, za nov NRP, za Zavod za turizem in kulturo kupujemo ta prostor oziroma kupuje. In še, 
če lahko glasujete. Hvala lepa. 29 za, nihče proti. Ok. in na koncu točka 4, začenjamo, spremembe dopolnitve 
poslovnika mestnega sveta Mestne občine Kranj. Gre za osnutek. Mateja.

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Župan, hvala za besedo. Predlagamo spremembe in dopolnitve poslovnika mestnega sveta Mestne občine Kranj, 
in sicer pravni temelj je v 1. odstavku 36. člena zakona o lokalni samoupravi. Uskladitev je potrebna predvsem iz 
razloga, ker je bil pred časom sprejet zakon o spremembah in dopolnitvah zakona o lokalnih volitvah in zato je 
potrebna uskladitev v delu, ki se nanaša na ugotavljanje izida volitev, sklic konstitutivne seje občinskega sveta ter 
pridobitev in pričetek izvrševanja mandatov svetnikov in pa župana. Rok za uskladitev je določen zakonsko do 
18.06.2025, tako da bomo, če bo osnutek sprejet na naslednji seji, lahko sprejel še poslovnik v celoti. Kot sem že 
omenila, se bistvene spremembe nanašajo glede na ugotavljanje izida volitev, ki ureja, iz zakona, ki ureja lokalne 
volitve. Navedene določbe, na podlagi katere svet nima več pristojnosti potrjevanja mandatov, svetnikov in 
županov, temveč se le seznani z izidom o volitvah, sledi pač popravljeno besedilo členov poslovnika. Temu 
ustrezno so spremenjene tudi določbe, ki urejajo dnevni red konstitutivne seje in vežejo tek mandata na 
konstituiranje sveta. Potem je dopolnjeno besedilo 13. člena poslovnika na način, da se članstvo v organih mestne 
občine in pa delovnih teles veže na mandat sveta, če ni z drugimi predpisi drugače določeno. Dopolnjena določba 
137. člena je dopolnjena z zahtevo po navedbi podatkov, predpisih in drugih pravnih aktov, ki vplivajo na ta akt, 
ter podatkov o predpisih in drugih pravnih aktov, na kateri, na katere ta pravni akt vpliva. Prav tako je na novo 
določeno, da mora predlagatelj v gradivu predstaviti vsebino pridobljenih mnenj in njihovo opredelitev do 
slednjih. Določba 141. člena se dopolnjuje z jasnejšo navedbo, da se amandma lahko vlaga k členu ali pa naslovu 
predloga akta. Potem je določena možnost izdaje popravka splošnega akta, in sicer s strani župana zaradi odprave 
pisne, računske in pa tehnične napake v aktu. Obenem pa je določena obvezna seznanitev sveta s tem 



popravkom. Odpravili smo neenotnost v poimenovanju Komisije za stanovanjske zadeve. Jaz se opravičujem, 
škrat nam je spet ponagajal, in smo v gradivu jo poimenovali kot Komisija za stanovanjska vprašanja. Pravilno pa 
bi bilo Komisija za stanovanjske zadeve. To pisno napako bomo do predlogov odpravili. Dodatno je urejen tudi 
način oblikovanja sklepov delovnih teles, in sicer pri obravnavi gradiv mestnega sveta. Ta določba velja tudi za 
kolegij župana. Sklep se mora pač oblikovati na način da se komisija strinja oziroma ne strinja s predlogom ali pa 
poda pripombe. Kar se tiče finančnih posledic, pa spremembe in dopolnitve poslovnika ne bodo imele finančnih 
posledic. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Mateja. Odpiram razpravo. Ni razprave. Gremo na glasovanje. Vašo prisotnost. Tukaj bi rad sam 
opozoril, da mora biti za sprejem potrebna dvotretjinska večina glasov navzočih članov, 109. člen statuta. Ok, 
vaša prisotnost. Ok. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala. 29 za, nihče proti, torej imamo osnutek sprejet 
in gremo na točko. 5. Jakob Aljaž. Andraž, prosim.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti)
Ja, Hvala za besedo. Pred vami je osnutek odloka o spremembah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda osnovne šole Jakoba Aljaža Kranj. Kot veste, se prenavlja bivša trgovska šola na 
Župančičevi ulici za namen izvajanja osnovnošolskega izobraževanja Osnovne šole Jakoba Aljaža. Zdaj, v osnutek 
gradiva smo že zapisali nekatere poglavitne rešitve tega odloka, ampak se do konca priprave tega gradiva v bistvu 
nismo uspeli pridobiti konkretnega odgovora, kaj naj bi ta šola na dislocirani lokaciji, kako bi se imenovala, ali bi 
šlo za podružnico, organizacijsko enoto, dislocirano enoto ali pa le za izvajanje pač na drugi lokaciji, zato zaenkrat 
osnutek, na naslednji seji pa potem v drugem branju predlog odloka.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Andraž. Odpiram razpravo. Gre za osnutek. Irena, prosim.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Nimam posebnih pripomb na sam osnutek, ampak na Komisiji za finance in premoženjska vprašanja smo to točko 
obravnavali in člani komisije so povedali, da se v bližnji prihodnosti zaradi selitev tudi mladih družin v tista 
stanovanja v bližini, to je pač ta Iskrica pa še kakšna druga stanovanja se tudi še gradijo, bo se potrebovalo tudi 
dodatne prostore v vrtcih in je, gospod Andraž, je povedal, da je dejavnost vrtca že opredeljena v odloku in tudi 
ostaja v predlaganem odloku. Tam je pred časom bil vrtec pa sem potem postavila tudi vprašanje, ali so tudi 
opremo ohranil, če bi slučajno se potrebovalo, ker če bomo zdaj na tem Aljažku imel 6 enot, dodatnih enot pouka, 
če bodo potrebe po vrtcu, a je to ohranjeno, ali to gre takoj v druge enote.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti)
Bomo v šoli še preverili. O koncesijskem vrtcu je govora? 

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Ne, to je bil na Jakoba Aljaža, je bil vrtec.

NADA BOGATAJ KRŽAN (mestna svetnica)
...če bi še kdaj lahko vrtec bil v teh prostorih prostorov.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Ja, pač opozarjam, da če se bo pojavilo toliko mladih družin pa, če je tukaj zdaj nova šola, podružnična, da se pač 
malo pogleda, kakšne so pač možnosti, da bi se sploh ponovno vzpostavil ta vrtec. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)



V redu, glasujemo, za Jakoba Aljaža, gre za osnutek, to se pravi vašo prisotnost. Hvala lepa. Prosim, če lahko 
glasujete. Hvala. 30 za, nihče proti, No, gremo na točko 6. Tukaj imamo pa Gašperja pa Matjaža. Gre za odlok o 
načinu upravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja komunalnih odpadkov v Mestni občini 
Kranj. Gre za osnutek.

GAŠPER KLEČ (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)
Hvala lepa, še enkrat. Torej, glavni razlog za pripravo in sprejem tega zakona je, oziroma odloka, da je obstoječi 
odlok iz leta 2009. Vmes so se na področju varstva okolja zgodile tudi določene spremembe oziroma kar precej 
je bilo novih zakonodajnih sprememb in pa tudi sprememb podzakonskih predpisov, zato smo pripravili ta nov 
odlok, ki določa organizacijsko, prostorsko zasnovo opravljanja javne službe, vrsto, obseg storitev, pogoje za 
zagotavljanje pravice, obveznosti uporabnikov, vire financiranja in podobno. Ključno pa dejansko tudi je, da se v 
bistvu fokusira na načelo: povzročitelj plača, globe so se poenotile. Govorimo o zbiranju in ne o ravnanju z 
odpadki ter pa posamezni tehnični detajli pa bodo podrobneje definirani še v tehničnem pravilniku, ki mora biti 
pripravljen v roku treh mesecev.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Matjaž, boš ti še kaj povedal? Ok. Dajem na razpravo to točko 6. Ni razprave, v redu. Potem gremo kar na 
glasovanje. Gre, da mestni svet Mestne občine Kranj sprejme osnutek odloka o načinu upravljanja obvezne 
občinske gospodarske javne službe zbiranja komunalnih odpadkov v Mestni občini Kranj. Vašo prisotnost. Hvala 
lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala. 28 za, nihče proti. Gremo na točko 7: odlok o spremembah in 
dopolnitvah odlokov o upravljanju in vzdrževanju javnih parkirišč. Gre za osnutek in pa, kot sem napovedal na 
začetku, predlog za skrajšan postopek, če bo šlo vse gladko skoz. Prosim, Gašper...

GAŠPER KLEČ (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)
Lep pozdrav še enkrat. Torej, tudi tukaj je osnutek odloka bil sprejet oziroma prvotni odlok iz leta 2012. Pri tem 
so se pokazale tudi določene administrativne napake, pravne vrzeli. Na to nas je opozorila tudi zunanja revizija 
Komunale Kranj. S spremembami in dopolnitvami tega odloka so se po analogiji uredbe o metodologiji za 
oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb, varstvo okolja opredeljujejo upravičeni 
stroški izvajanja javne službe. S tem namenom se zagotovi večja preglednost in jasnost upravičenih stroškov, ki 
so vezani na izvajanje javne službe.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Razprava? Ni. Torej, gremo kar na glasovanje. Najprej ločeno glasovanje, da se sprejme osnutek 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o opravljanju in vzdrževanju javnih parkirišč. Vašo prisotnost, 
prosim. Hvala. Prosim, če lahko glasujete, to je ta prvi del. Hvala. 29 za, nihče proti. Gremo zdaj še na glasovanje, 
da sprejmemo odlok, to se pravi dve točki, da se sprejme odlok po skrajšanem postopku in da se sprejme odlok 
o spremembah in dopolnitvah odloka o opravljanju vzdrževanju javnih parkirišč. Vašo prisotnost, prosim. Hvala 
lepa. Prosim, če lahko glasujete Hvala. 28 za, nihče proti. Super. Gremo na točko 8: odredba o spremembah in 
dopolnitvah odredbe o določitvi območij parkirnih con in območij za pešce. Gašper.

GAŠPER KLEČ (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)
Ja, lep pozdrav. Tukaj imamo v bistvu tri zadeve. Ena zadeva je območje pod Joštom, Mohorjem, Planico, 
Lavtarskim vrhom, kjer želimo dejansko že obstoječo cono razširiti na vsa, tudi novo zgrajena parkirišča oziroma 
na vse dele teh cest. Druga zadeva, ki jo imamo, je na območju krajevne skupnosti Huje, kjer smo v bistvu mejo 
med cono 2 in 3, v preteklosti je bila zarisana po sredini Župančičeve ulice. Mi smo aprila uvedli za to območje 
dovolilnice. Ugotovili smo, da v bistvu tudi na predloge krajevne skupnosti in pa prebivalcev, krajanov, da bi bilo 
smiselno vključiti tudi dele Župančičeve ulice, vzhodno od te ceste in smo zato predlagali, da se ta del iz cone 3 v 
bistvu uvrsti v cono 2 oziroma natančneje v cono C2K. Potem pa je še tretja zadeva, tudi pri pregledovanju višje, 
severneje, se prav na Likozarjevi ulici, kjer je meja med krajevno skupnostjo Huje in Bratov Smuk meja zarisana 
nekoliko nerodno, tako da so v bistvu parkirna mesta na Likozarjevi ulici, ki jih uporabljajo stanovalci Likozarjeve 



ulice 23, 25, 27, v bistvu ta parkirna mesta spadajo v cono 2, ki naj bi bila namenjena potem stanovalcem hiš, te 
pa seveda tega ne uporabljajo, tako da s tem iz cone 2 ločimo ta parkirišča in jih dajemo v cono 3 in bodo 
namenjena v bistvu stanovalcem oziroma krajanom Krajevne skupnosti bratov Smuk. Toliko z moje strani. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Okej, kakšno vprašanje, mnenje? Ne? Bojan. 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Samo razmislek. Noter je tudi peš cona za Jošt pa parkirišča za pobiranje parkirnine za Jošt. 
Zdajle se dela ta famozna cesta na Jošta. Jaz ne vem, ali jo delate z žličko, a se gradi res hiter. Ampak to je 
nenormalno za tiste par metrov ceste, ki bi mogla biti narejena v enem tednu, vi to že delate ravno pol leta, če 
ne že več. Jesen ste začeli pa še danes sem tam odvija. Zdaj pa, zemljo smo odkupili, tam pod Joštom, ko gre ta 
trasa ceste, naprej gor je pa še cel travnik občinski, to je direkt pod daljnovodom. Delavce imate tam, dajte zemljo 
dol, pesek naj notri navozijo, ga je tam notri cele kupe, naj se splanira, povalja, pa imate zastonj parkirišče za 
Jošta, potem pa postopoma urejate vse potrebno: asfaltiranje, vse, kar je treba, in tam lahko dobimo novih 100 
ali pa 200 parkirišč za na Jošta. Stroje in pa vse imate pa že tam, samo toliko kot idejo. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Nad 100 kvadratov parkirišče je potrebno gradbeno dovoljenje. Tomaž?

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz bi pa samo vprašal, ali je res potrebno, da razširimo parkirnino tudi na Čepulje Lavtarski vrh. 
Tam pač, na Joštu smo šli v delno v plačevanje parkirnine zaradi tega, da pač mogoče tudi malo ljudi odvrnemo 
od tega, ker je preveč prometa, vsega tega, tudi ni dovolj parkirnih mest tam gor. Čepulje, Lavtarski vrh pa ne 
vem, če bi res dajal avtomat, ker vožnja tja in nazaj tega, ki bo tam pregledoval, kdo je plačal in kdo ni, se mi pač 
ne zdi smiselna. Samo v razmislek. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Bomo. Sonja, prosim. 

SONJA MAŠIČ (mestna svetnica)
Jaz bi omenila sam to, da zadeva se na Hujah zdaj dobro odvija in tudi tole, ko glede spremembe je zelo pozitivna 
sprememba, glede na pritožbe stanovalcev in pa ugotovitve, da bi bilo to primerno urediti. Tako da na Hujah so 
še tri ulice, kjer bi bilo potrebno ta sistem širit, širiti pa predvsem iz razloga, ker bi se potem izločal padalce, kot 
so preprodajalci vozil in pa še marsikaj, kar bi povzročilo avtomatsko tudi, da imamo dovolj prostora na parkirnih 
mestih, ki jih pa zdaj nimamo, ker te dovolilnice rešujejo precej teh zadev. Znesek za dovolilnico pa tudi ni tok 
visok, da si ga človek ne bi privoščil. Ampak bi se ustvaril večji red. Samo to sem hotela pripomniti, hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Okej. Gašper?

GAŠPER KLEČ (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)
Hvala lepa. Gospa Sonja, se z vašimi trditvami povsem strinjam in to tudi kaže uvedba dovolilnic na Župančičevi 
ulici. Dejansko se ustvarja red, tako za stanovalce kot za obiskovalce. Kar je pa povedal svetnik gospod Ogris, 
dejansko vzeto na znanje. Primarno se uvaja parkirnina, kjer imamo parkirna mesta.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, še kaj, ne? Gremo na glasovanje. Vašo prisotnost. Torej, govorimo o točki 8: odredba, da se sprejme v 
spremembah in dopolnitvah odredbe o določitvi območij parkirnih con in območij za pešce. Hvala lepa. Prosim, 
če lahko glasujete. 27 za, nihče proti. Hvala lepa. Gremo naprej. Točka 9. Predlog sprememb cen storitev čiščenja 



odpadnih vod ter cen storitev, povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami. Gašper, prosim.

GAŠPER KLEČ (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet)
Ja. Hvala. Glede na to, da imamo pa prisotnega direktorja Komunale Kranj, bi mu pa za tole točko predal besedo, 
ki je pripravil takole prijazno, tudi žepu, predstavitev.

MATJAŽ BERČON (direktor Komunale Kranj)
Hvala lepa in dober večer. Tudi jaz bom probal biti čim bolj kratek. Vsebina je približno znana iz ostalih sej, samo 
finančne posledice so tokrat nekoliko bolj spodbudne. Mislim, da prvič se srečujemo s tem, da uspemo, sicer 
malenkost, pa vendarle, nekaj tudi znižati cene. Temelj tega je nov sporazum o določitvi cenovne politike čiščenja 
odpadnih voda, greznic in malih čistilnih naprav na območju šestih občin podpisnic. Ta sporazum je bil v lanskem 
letu podpisan z odložnim pogojem, da se to uveljavi s 1. julijem letos, ko padajo amortizacijske stopnje čistilnim 
napravam, predvsem na Jezerskem in pa v Preddvoru. In s tem tudi v bistvu smo ulovili tisti skupni imenovalec, 
ki nas je zdaj, bom rekel, zelo ločil, kot vemo, vseeno kranjska čistilna naprava je že do sedaj imela relativno nizko 
omrežnino. To seveda pomeni, zdaj kratkoročno za naslednje leto, kot rečeno, rahlo pocenitev, in sicer za 
povprečno gospodinjstvo to pomeni, tistih, ki so priključeni na kanalizacijsko omrežje, približno 36 centov na 
mesec oziroma dobre 4 evre na leto. Naj vas ne zmede ta srednja tabela oziroma tudi izračun v elaboratu, ki 
formalno kaže na potrebno podražitev po enem letu, vendar te podražitve ne bo oziroma lahko zdaj z mirno 
vestjo in vso gotovostjo zatrdim, da bo ponovna pocenitev, ker čez eno leto pa pade amortizacija tudi v Kranju, 
in sicer iz teh, bom rekel, 3,5 do štiri evre približno, pademo nekje na 2 do 2,5 evra, kar pomeni bo vsaj za 1 EUR 
pocenitev tudi v naslednjem letu, tako da to jemljite zgolj kot formalnost, ker pač metodologija določa, da je 
treba teoretično ceno izračunati. Podobno velja, kot rečeno, tudi za greznice in male čistilne naprave, tukaj ta 
razlika še celo nekoliko večja, in sicer 55 centov oziroma, na mesec, oziroma 6,6 EUR na leto. Morda samo še 
nekaj teh podatkov. V Kranju je trenutno še 3279 greznic in 157 malih čistilnih naprav, torej v kranjski občini. 
Nekje projekcija, od tega jih je, medtem, ko jih je približno 8000, skoraj 8000 objektov oziroma skoraj 17 500 
stanovanjskih enot pa priključenih na javno kanalizacijo, pri čemer se zdajle čisto kratkoročno, če gledamo, od 
teh 3606 greznic predvidi predvidoma priključi na kanal še 1000: Čirče, Hrastje 733, največje območje, 
kratkoročno, Veliki hrib, Rupa, Tenetiše, zdaj, ko se dela trasa iz Golnika dol. 80 imamo takih, ki so na obstoječih 
območij in jih silimo z inšpekcijsko odločbo, da se priključijo. Potem imamo pa še te večje sklope novogradenj, 
kot je Iskrica, Zlato polje, stanovanjska soseska ob Savi. Potem nekje po letu 29 pa seveda sledijo še te investicije 
oziroma predaja v funkcijo celotne kanalizacijskega, celotnega kanalizacijskega kraka proti bregu Pešnica oziroma 
Besnica, Tenetiše oziroma zaledje tam gor proti Golniku, tako da bi nekako končno stanje padlo na približno 1800 
oziroma polovico trenutnega stanja, torej v naslednjih štirih do petih letih. Seveda, to je predvsem pa tudi odvisno 
od tega, kako bo občina investicijsko aktivna na teh področjih.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Samo tamle imaš napačen podatek, Iskrica. Tam bo skoraj 500 stanovanj, Zlato polje pa mislim, da je tudi malo 
več, ampak imaš do 2029, do takrat bo vse zgrajeno. Tam jih je sigurno še 230 zraven. 

MATJAŽ BERČON (direktor Komunale Kranj)
Več kot je pri priključnin, boljše je za vse ostale, ker se tudi relativno cena na enoto niža. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, v redu. Še kaj? Hvala. Razprava? Bojan, prosim.

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Dajem pobudo temu mestnemu , seveda predlog pocenitve podpiramo, pobudo pa dajem tem 
mestnemu svetu, da pri pripravi proračuna za naslednje leto razmisli o subvencioniranju malih čistilnih naprav in 
pa prenovi greznic. Določene občine to imajo, tudi pri nas se zdaj iz tabele vidi, da določeni zasevki, predvsem na 



podeželju ne bodo nikoli dobili kanalizacijo, in jim s tem tudi dajemo spodbudo, da zamenjajo obstoječo čistilno 
napravo za malo čistilno napravo, ki je velik bolj ekološka in pa trajna, ker določene zaselke, to so ljudje, že tako 
govorimo, so nas polna usta podeželja, podeželja, ampak velikokrat so zapostavljen. Zdaj je pa možnost, da jim 
nekaj nudimo in pri proračunu to lahko izkažemo, zato tudi dajem pobudo, da o tej zadevi glasujemo in pa damo 
neko smernico občinski upravi. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
A si misliš zdajle glasovat? Ampak rabimo finančne posledice. Samo, o čem bomo glasovali? Jaz vidim tukaj 
finančne posledice? Bojan? 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Če ne to sploh ne boste razmišljali, ker verjamem, da vam ne bo takrat, ko boste proračun pripravljali, to padlo 
na glavo. Če imate pa že zdajle nekje zapisan pa eno zavezo, da začnete o tem sploh razmišljat, bo pa mogoče 
sploh kaj ratalo, če ne pa sploh ne bo nič ratalo. Seveda je pa finančna posledica, če boste dali eno subvencijo 
občanom pri nakupu male čistilne naprave pri nakupu, normalno, da je ena subvencija, a ne, pa ne govorimo zdaj 
o nekih hudih zneskih, ampak če že simbolično nekaj, pokažete, da vsaj tem ljudem nekaj gremo nasproti pri 
menjavi greznic. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Dobro, ali lahko sklep oblikuješ, prosim. 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Dajemo pobudo. Mestni svet daje pobudo, da pri pripravi proračuna za leto 26 razmisli o subvenciji pri malih 
čistilnih napravah za občane in občanke. V temu smislu.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, v redu. Gremo na glasovanje. Najprej glasujemo, sprejme se uredba o spremembah in dopolnitvah uredbe o 
določitvi. Ne, kje sem zdaj to. 9, predlog cen. To, kar sta imela, kar je bilo prikazano, glasujejo najprej o tem. 
Imate gradivo. Prosim za vašo prisotnost. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala. 22 za, nihče proti, in 
potem naslednji sklep, da mestnemu svetu se daje pobudo, da pri pripravi proračuna za leto 26 razmisli o 
subvencijah za male čistilne naprave in prenovo greznic? Vašo prisotnost, prosim. Prosim, če lahko glasujete. 24 
za, nihče proti. V redu, gremo naprej. Točka 10. Dopolnitev za poslovni rezultat javnih zavodov. Andraž, prosim.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti)
Ja, Hvala lepa za besedo. Gre za popravek in pa dopolnitev dveh sklepov iz prejšnje seje, kjer smo napačno navedli 
presežek prihodkov nad odhodki za Zavod za šport, tako da ga v tem gradivu pravilno navajamo, in pa iz sklepa 
glede redne delovne uspešnosti za direktorje nam je ravno tako izpadel Zavod za šport, tako da to zdaj dodajamo. 
Hkrati, ko smo pa to gradivo popravljali in pa dopolnjevali, smo pa prisluhnili tudi pobudi Komisije za kulturo in 
pa šport in pa poleg namena in pa uporabe presežka prihodkov nad odhodki javnih zavodov, gradivo dopolnili še 
z razlogi, ki so botrovali k presežku prihodkov nad odhodki.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Hvala, Andraž. Odpiram razpravo. Mi. Gremo na sprejem obeh sklepov, tako kot je v gradivu, vašo 
prisotnost prosim. Prosim če lahko glasujete. Hvala. 25 za, nihče proti. TUS, Novela trajnostne urbane strategije. 
To bo Ida pripravila. Ida, gremo, pejmo. 

IDA BIBIČ (sodelavka v Kabinetu župana)
Dober dan, hvala za besedo. V vmesnem času, ko Slavka pripravlja powerpoint, bom jaz kar uvodno besedo 
prevzela, in sicer, pripravili smo predlog novelacije trajnostne urbane strategije do leta 2030 plus. Plus zato, ker 
2030 je jutri, mi pa razvijamo dokument malček dlje, in sicer začrtali bi razvoj Kranja do leta 2035. Dokument 



temelji sicer na že obstoječi strategiji, ki jo je svet, mestni svet potrdil januarja 2016, hkrati pa zdaj novelacija 
trajnostne urbane strategije upošteva nove razmere, potrebe prebivalcev ter evropske razvojne usmeritve. Gre 
za krovni dokument, razvojni dokument Mestne občine Kranj, ki vključuje vsebine vseh ostalih področnih strategij 
in daje novo, dobro podlago za pripravo uspešnih vlog za sofinanciranje projektov iz različnih mehanizmov 
sofinanciranja. Proces same priprave dokumenta je trajal približno dve leti. V tem času pa smo med drugim 
pripravili tudi občinski program varstva okolja, podnebno pogodbo in še druge področne strategije, ki so že 
vključene v ta dokument, tako da vse skupaj povzemamo in zaokrožamo v tej novelaciji TUS-a. Zdaj pa, v samem, 
teh zadnjih dveh leti, sva s Slavko imeli dobrih 50 delavnic z zunanjimi različnimi deležniki in tudi z vodstvom 
mestne uprave. Z javnim prebivalstvom smo izvedli javno predstavitev, konec aprila v kovačnici. Bila je 
pripravljena tudi anketa oziroma dali smo možnost prebivalcem, da povejo svoje mnenje na predlagan sam 
dokument, iz katerih smo pa zbrali 82 odzivov oziroma pobud, na katere so bili pripravljeni tudi odgovori na ta 
vprašanja oziroma pobude. Vsi dokumenti so objavljeni na spletni strani Mestne občine Kranj, kot tudi ta 
dokument, katerega vam bo zdajle Slavka po vsebini predstavila, tudi power point je zraven, če bi karkoli bo treba 
še dodatno pogledati, pokomentirat. Dobrodošli danes. Slavki predajam besedo in se nadejam, da na koncu 
predlagam sklep, se pravi, za potrditev dokumenta, da le-tega tudi potrdite. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Ida. Slavka?

SLAVKA ZUPAN (zunanja sodelavka)
Dober večer vsem skupaj. Kot rečeno, gre za novelacijo obstoječe strategije, ki jo verjetno tudi vsi že poznate od 
prej, saj je sprejeta 2015 in nam je dobro služila zdaj 10 let. Je pa čas, da jo osvežimo, tako kot je bilo rečeno, za 
to finančno perspektivo. Malo smo nastavili že tudi poglede nove evropske komisije na novo finančno 
perspektivo, jo predvsem okrepil tudi z vidika odpornosti in konkurenčnosti ter pa pripeljal noter elemente 
podnebne misije, ki je bila sprejeta. Tako da jaz bom samo poudarke, ne bom šla čez celo strategijo, ker je 
nemogoče v tem kratkem času. Skratka mogoče samo še to, pomembno je, da prejšnjo strategijo smo 
uresničevali, 50 procentov ukrepov iz prejšnje strategije je realiziranih 19 % v izvajanju, nekaj pa projektov, ki ne 
bodo pač zaradi neustreznosti realizirani, ampak teh je okrog 12 %. Zdaj kot rečeno, opravili smo tudi analizo 
stanja Mestne občine Kranj. Kranj je v bistvu na 27. mestu po indeksu razvitosti med slovenskimi občinami, se 
pravi med 10 do 20 %, v samem vrhu. Sam dokument, ki ga sprejemate, bo veljal po novem za celotno mestno 
občino, ne samo za območje mestnih naselij. Pomembno je, da se osredotočamo tako na vas, na podeželje kot 
na samo mesto, kjer nam živi v bistvu v mestnem delu 75 procentov prebivalstva. Pomembno je, da upoštevamo 
tudi gibanje prebivalstva in pa priselitve in pa obstoječo demografsko strukturo, ki se v Kranju po eni strani stara, 
tako kot po celem pač zahodnem svetu, po drugi strani pa se v Kranj priseljujejo tudi novi prebivalci s poselitvami, 
ki so predvidene zdaj v naslednjih parih letih, pričakujemo porast prebivalstva in v tem smislu smo prilagodili tudi 
strategijo in pa vse ukrepe, ki so predstavljeni. Sama vizija ostaja enaka, z nekaj manjšimi poudarki, kot rečeno, 
že v uvodu: pametno, podnebno nevtralno mesto in pa varno in odpornejše. Sicer pa Kranj mesto novih 
priložnosti za vse. Kar se tiče prednostnih usmeritev, ostajamo na obstoječih prednostnih usmeritvah. Takrat smo 
jih pred leti postavili 7, sedaj jih imamo 6. Šport smo pripeljali pod prioriteto 5: "Kranj živahno in aktivno mesto". 
Sicer pa temeljimo na še nadaljnje na Kranju kot inovativnem in pametnem mestu, da bomo konkurenčni tudi z 
vidika gospodarstva in delovnih mest, krepili bomo trajnostno mobilnost in pa povezanost znotraj mesta. Zelena 
zgodba, zeleno mesto z vidika varovanja in ohranjanja naravnih virov, mesto mladih za dostopno, ustvarjalno 
okolje, za otroke in mladino. Živahno mesto, da bomo tudi popoldan v prostem času imeli dostopno in kakovostno 
kulturo in šport ter pa predvsem veliko sprememb smo naredili na prednostnem ukrepu 7, se pravi, zdravo in 
varno mesto, kjer smo pripeljali noter precej novih naložb. Skratka, dokument je sestavljen tako kot metodologija 
zahteva, nismo jo spreminjali, ker je ministrstvo tudi vedno da soglasje k njej ne. Zdaj pa mogoče samo še na 
hitro pokažem nekaj fotografij oziroma ključnih projektov posameznih področjih. Na prvi tematski osi 
izpostavljamo poslovno lokacijo, seveda Hrastje. S tem bomo dobili ustrezne zaloge stavbnih zemljišč za razvoj 
gospodarstva. V nadaljevanju se usmerjamo v degradirana območja, revitalizacija, Primskovo in podobno. Krepi 
se oziroma nadaljuje se in še bolj povezuje sistem, ekosistem za mlade, talente, spodbujanje od vrtca pa do 



univerze. Več bo treba narediti na spodbujanju krožnega gospodarstva, ne samo v javnem sektorju, ampak tudi 
v zasebnem. Lokalna samooskrba ostaja prioriteta. Dobro je bilo zastavljeno, cilji so ambiciozni, 70 % hrane v 
osnovne šole in vrtce naj bo lokalnega izvora, tudi namakalni sistem Primskovo. Digitalni sistem ostaja prav tako 
osnova za konkurenčnost Kranja vnaprej. Seveda pa se mora izboljšati funkcionalnost storitev. Na trajnostnem 
mobilnem področju smo ohranili v bistvu podobne ukrepe, s tem da smo na prvo mesto postavil novo 
mobilnostno kulturo, kajti prehod iz avtomobila na trajnostnejše mobilnostne oblike je ena od prioritet 
podnebnega mesta, tako da, to ste pa v bistvu obravnavali tudi že s celostno prometno strategijo, vse projekte, 
ki so načrtovani, vezani na elektro in vodikovo mobilnost, potem, večmodalni center na železniški postaji. Še 
naprej povezovanje infrastrukture za kolesarje in pešce, predvsem z velikim poudarkom na mostovih, tudi z vidika 
cestnega prometa in zaradi večje poplavne varnosti in pa jasno dograjevanje državnega prometnega obroča in 
pa železniške proge proti Ljubljani, ki je ključno za mobilnost v mestu. Na zelenem mestu, se pravi, na tretji osi 
Izpostavljamo seveda upravljanje z odpadki, kjer je cilj zmanjševanje količin odpadkov. Na okolju bo velik projekt 
aglomeracija Kranj, dopolnjevanje kanalizacijskega omrežja, 20.000.000 EUR. Veliki načrti skoz podnebno 
strategijo so na področju energetike, tukaj je Kranj naredil velike že premike, so pa načrtovani ambiciozni projekti 
daljinskega ogrevanja v povezavi z odpadno vodo iz industrije, kranjske industrije. Seveda, pri perspektivi je želja, 
da se tudi občinsko-prostorska politika ozeleni, da prihodnji prostorski plan postane bolj zelen, da se lotimo 
drugače upravljanja zelenih površin in zeleno modrega sistema: zmanjševanje toplotnih otokov, gradnje in 
vzpostavljanje teh zelenih točk po mestu, da bo pač kakovost bivanja in pa pripravljenost na podnebne 
spremembe še boljša. Potem pa še trije ukrepi, trije prednostni stebri na področju družbenih dejavnosti, kjer se 
pač prilagajamo demografiji Kranja. Predvsem bo tukaj veliko poudarka na izboljšanju dostopnosti do 
infrastrukture, vrtcev in osnovnega šolstva. Tukaj so načrtovani projekti, ki se deloma tudi že prijavljajo v tem 
trenutku. Večja skrb bo potrebna na razvoju kariere in kadrov za Kranj. Pridobivamo že nove srednješolske 
programe. Bo potrebno delat tudi na kadrih, ki bodo zagotavljali zaposlene za javni sektor, se pravi bolnišnico, 
zdravstvo, komunalo nenazadnje in pa tudi večje povezovanje naših osnovnih šol z lokalnim okoljem in pa z 
nenazadnje to strategijo, ki jo Kranj postavlja. Na področju, recimo kulture, športa, turizma so dobre strategije 
že pripravljene, tako da smo jih več ali manj samo povzel. Politika revitalizacije mestnega jedra, kjer čakajo na 
neke priložnosti, pomembni projekti v Kranju: tržnica, obzidja. Na podeželje želimo selit medgeneracijske 
programe, da ne bodo koncentrirani samo v mestnem jedru in pa seveda na športu povezovanje tudi z naložbami 
na Brdu. In še zadnje področje, se pravi sociala, zdravstvo, tukaj bodo veliki premiki, tako na primarni ravni, kjer 
se gradi pač, načrtujejo povečanje kapacitet, kot tudi na, se pravi, terciarni ravni. Načrtovani so domovi za starejše 
in pa tudi pomemben dejavnik bo zdajle prilagoditev na to dolgotrajno oskrbo in pa izgradnja neprofitnih 
stanovanj, ki se bo zgodila ob soseski Savi. Tukaj bodo še priložnost v naslednjih letih morda za podobne projekte, 
kajti država bo za ta namen namenjala določena sredstva in je smiselno razmišljati tudi v naslednjih fazah. 
Odpornost, pripravljenost na različne naravne in druge nesreče. Kranj ima tukaj pripravljena dva projekta, se 
pravi, na področju gasilstva in pa tudi regijskega logističnega centra. Skupaj z ambicioznimi načrti na področju 
digitalnega upravljanja in ravnanja ob primeru nesreč. Tako, da, to je bilo zelo, zelo na hitro. Jaz sem priletela 
noter. Je sicer, kot rečeno, 30 ukrepov, 500 projektov, imamo sestavljene tudi presečne teme, tako 
samoupravljanje razvoja v Kranju je pomembno kot finančna vzdržnost, ne in pa v naslednjem obdobju se bodo 
ti projekti tudi prostorsko precej koncentrirani na neka območja, Planina, prostor ob Savi, Zlato polje, Kokrica 
bodo deležna večjih razvojnih naložb in tam bo treba celovito pristopiti k upravljanju razvoja. Sam dokument je 
finančno oziroma projekti so finančno ocenjeni okrog 600.000.000 EUR, ampak so tudi prioritetizirani v 
izvedbenem načrtu, tako da se vidi, kje so poudarki. Tako da, evo, na kratko sem poskušala res predstavit eno 
veliko zgodbo. Je pa, mislim, da dokument narejen dovolj široko, da omogoča zdaj 10 let, morda mogoče kakšen 
vmes popravek, prijave na razpise na vseh področjih, kjer ima Kranj potrebe in pa ambicije, tako da hvala lepa. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Slavka. Res, mislim, da si bistvo za dela glede na obsežnost samega dokumenta. Hvala. Odpiram razpravo. Jani.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)



Hvala za besedo. Vem, da je pozna ura pa sem se vseeno želel javiti. Ta dokument se mi zdi, da je zelo kvalitetno 
pripravljen, daje izhodišče za kar nekaj prihodnjih let, za prihodnje desetletje z izredno pomembnimi projekti za 
Kranj, vem, da smo zmatrani pa nimamo neke hude vsebinske debate, ampak je to samo za podpret. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Rok, prosim.

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz imam tukaj samo en terminološki pomislek. Tamle na enem "slajdu" oziroma drsnici po 
slovensko sem zaznal besedo "pogodbo o ne vem čem". Zdaj, dvomim, da je to pogodba v pravnem smislu, torej 
pravno zavezujoč in iztožljiv pravni akt. Torej, pri teh zadevah bi bil jaz res previden pri uporabi besede pogodba 
in bi ta akt, ki, domnevam, da pravno ne zavezuje, poimenoval kako drugače. No, to je moj pomislek. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, še kdo? Irena, prosim.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Bom kratka. Akt je sicer res po dolžini, zelo, bom rekla, obsežen. Bereš ga nekaj časa, pa pač enostavno postaneš 
utrujen in ne moreš več brat. Potem pa vseeno, ko preletiš, ugotoviš, da vseeno niso zajete vse, bom rekla, vse 
krajevne skupnosti, vsa naselja enakomerno in jaz verjamem, da je to sicer osnova, vendar nas ne sme ta osnova 
omejevati. Če vidimo priložnosti kje drugje, da bi pač to pomenilo, če si v strategiji, se bo delalo. Če te ni v 
strategiji, ni nobenih možnosti. Tako da verjamem, da ta akt je neka dobra osnova, vendar niso samo to tista 
področja, ki jih je treba na področju trajnosti sprejemati. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Še kdo? Ne. Potem pa gremo kar na glasovanje? Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če lahko 
glasujete. Hvala. 25 za, nihče proti. Super, hvala lepa obema. Lep večer. Gremo, še tri točke imamo. Ocena 
izvajanja občinskega programa varnosti za leto 24. Jani in Robi, prosim.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa za besedo. Pred vami imate, se pravi, poročilo o izvajanju ter oceno občinskega programa varnosti 
mestne občine Kranj za leto 2024. Mi smo na skupni seji vseh organov, katerih poročila ste dobili pred sabo, torej 
policijska postaja, SOUK, upravna enota, OSCZR, MOK, GARS, zdravstveni dom in CSD Kranj smo šli čez vsa njihova 
poročila. Na kratko bom samo dal oceno, se pravi varnostne razmere v občini so dobre, stabilne in v skladu s 
pričakovanji, glede na širšo geopolitično situacijo sosvet ocenjuje, da se naš občinski program varnosti izvaja 
uspešno. Razmere se žal statistično vračajo na predkoronsko stanje. Opaža se porast nevzgojenega, 
neprimernega vedenja, nasilja in porast psiholoških odklonov. Hkrati pa vsi omenjeni priporočajo, priporočamo, 
da se občani, da delujejo razumno, samozaščitno, preventivno, predvsem pa priporočamo javnim institucijam, 
da se čim več osvešča in financira ustrezne programe. Sklep, ki smo ga pa predlagali mestnemu svetu, je pa, da 
pač občinski program varnosti za leto 2024 se je izvajal uspešno in skladno z zastavljenimi cilji. Še to dodam, da 
če je kakršnokoli vprašanje na to temo, na temo poročil, Robija imamo dost tukaj z nami, z ostalimi je pa 
dogovorjeno, če imate kakšno vprašanje za njih, da si jim pisno ga posredujemo ter vam ga pisno potem tudi 
odgovorimo. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Kakšno? Vlasta, prosim. 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica)
Hvala lepa za besedo. Tole, kar je Jani prebral, sem jaz debelo potiskala, ker sem želela vprašat. "Opaža se porast 
nevzgojenega, neprimernega vedenja, nasilje in porast psiholoških odklonov". Potem pa pravi: "priporoča se, da 



občani delujejo razumno, samozaščitno in preventivno" in tako naprej. To priporočilo je super. Name se obrnil 
starejši občani ene od sosesk v Kranju, ki pa se kljub razumnemu in samozaščitnemu in preventivnemu vedenju 
ne počutijo več prav zelo varne v svoji soseski, sploh v zgodnjih večernih in nočnih urah. Na ulici, ko nesejo smeti 
v kontejner, ko gredo v trgovino, ko prihajajo domov, nekateri se celo že izogibajo tudi določenim ulicam in 
prihajajo domov v svoj blok po drugi strani zato, da se izognejo neprijetnim srečevanjem z določenimi 
mladostniki, ki kolovratijo po soseski. Torej, kaj meni nuca, po domače povedan, moje samozaščitno obnašanje, 
če se jaz počutim nelagodno, ko prihajam zvečer domov v blok, tako da jaz se lahko samozaščitno, razumno in 
preventivno vedem, ampak, če meni en sune torbico, ne vem. Tako da jaz mislim, da bi tu najmanj bilo treba tudi 
poziv k inštitucijam kot je policija, da naredi kdaj tudi malo obhode po takih soseskah zvečer, da mal tele gruče 
fantov in mladostnikov, ki kolovratijo brez cilja malce spremlja, kje se zadržujejo, zakaj so tam, kaj uničujejo. 
Skratka bojim se, da ne bi Kranj postal nevarno mesto, čisto tako. Eni pravijo, da je že ali pa določene soseske že 
morda, tako da, dajmo se, moje priporočilo je, da tudi te inštitucije kot je recimo policija, redarstvo poostri nadzor 
in ukrepa v skladu s svojimi pristojnostmi. Jaz verjamem, da redar ne more kaznovati, policija pa lahko. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Jani? 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Ja, hvala. S takimi primeri smo se veliko pogovarjali, tudi na sosvetu smo te stvari izpostavljal. Najprej za 
izhodišče, Kranj je varno mesto. To pač potrjuje vsa statistika. Sicer mislim, da je bila ravno danes podelitev, 
včeraj podelitev na Brdu za najvarnejšo mesto pa občino. Mi smo ta naziv dobili lani, po logiki ga ne dobimo zopet 
letos, ker pač glede na to, da drugi dobijo, ampak Kranj je varno mesto. Je pa kar tudi iz poročila izhaja pa dobro, 
to je tudi moje osebno mnenje, policija na splošno v Republiki Sloveniji ima zelo veliko nezasedenih delovnih 
mest, interesa za poklic policista enostavno ni. Kljub plačni reformi bo pač kar nekaj časa minilo še, da zaposlijo 
ustrezno število ljudi, ampak oni so pri trenutnih kadrovskih kapacitetah sposobni se odzivati na klice občanov, 
niso pa sposobni to, kar je bilo ne vem mogoče v devetdesetih, ko smo imeli revirne policiste, mogoče, ne vem, 
na kolesih ali pa peš, tega je enostavno v PUl Kranj, se pravi, za celotno Gorenjsko pa tudi kjerkoli drugje po 
Sloveniji tega pač enostavno niso zmožni, tako da v takem primeru bi priporočil tem občanom, ki so se obrnili na 
vas, da kontaktirajo pač telefonsko številko policije. Mi smo se dogovorili, da bodo pač več prisotni na terenu, 
ampak ob kadrovskih zmožnostih bo pač to kot imajo, bomo prenesli tudi to pobudo, opažam, je to bolj Planina, 
verjetno, bomo to pobudo prenesli naprej. Verjetno bomo pa tudi dobili nek pisni odgovor od njih. Je pa stalno, 
prenašamo na nas, na mestno občino se obračajo, na vse naše portale kot tudi na redarstvo pa pač te stvari stalno 
in redno prenašamo na PU Kranj. Je pa tukaj, ne smemo, to je bila pač malo širše debata iz tega, še to dodam, pa 
neham, da vas ne morim. Velika odgovornost je tudi tukaj na starših pa izobraževalnih ustanovah in ravno zato 
iz tega vidika smo pač dodal tudi tisti drug del, da javne ustanove čim več osveščajo pa financirajo javne programe 
osveščanja. Hvala. 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica)
Kako je možno, da recimo občan, ki je bil deležen nekega skoraj nasilnega dejanja 100 metrov stran od policijske 
postaje, pokliče policijo, mularija se razkadi, policije ni od nikoder. Peš bi lahko prišli ali pa prilaufali, po domače 
povedano! Glejte, bojijo se tudi priti v kakšne dele. Čisto tako. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Maj, prosim. 

MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik)
Ja, samo pojasnilo okoli delovanja policijske postaje. Razumem vprašanje in dilemo. Je pa tako, da policijska 
postaja deluje po nekih pravilih in če pač patrulja ni v bližini, ne bodo prišli, ker iz hiše ne morejo. Kar se tiče pa 
tega, da si policija ne upa v Kranju kam ,pa močno dvomim, ker v Kranju nimamo, bi rekel, bau bau con, tako da 
zaenkrat še nismo tam pa tudi splošna situacija, varnostna, je kar ok. 



MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, še Bojan.

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz bom tako rekel: poročilo je poročilo in se tudi lahko piše tako kot se piše. Dejstvo pa je, da 
je tudi veliko vlomov v stanovanja in pa hiše. Policija pride zmeraj, to res ni problem, naredi zapisnik, ampak to 
je pa tudi vse. Potem, če imaš zavarovano, je podlaga zapisnik, da dobiš kaj od zavarovalnice, sami pa povejo, da 
zaradi dela tega tudi ne iščejo. Če jim slučajno pade ta nepridiprav pred noge ali pa če ga kje zasačijo na dejanju, 
pa da s prisilnimi ukrepi pove, da je bil še tam pa tam, je to za njih narejen, kaj dosti več se pa ne zgodi, ne, in to 
je tudi stanje pomanjkanja kadra na terenu. Druga zadeva, ki pa se tudi občani pritožujejo, je pa povečano število 
radarjev. To je pa tudi ratala norišnica. Danes, po domače povedano, ne voziš več po cesti pa gledaš okoli, ampak 
gledaš sam še na števc pa še to, če malo premalo gledaš, hiter za par kilometrov prekoračiš, pa dobiš tisti opomin 
po 20 EUR kazni, ko sploh niso pike pa nič, ampak mislim, da pa tle samo že iz ene skrajnosti prišli že v malo 
splošno pretiravanje. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Manja, prosim.

MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj)
Hvala za besedo. Jaz bi v bistvu samo, ne toliko repliko, ampak Bojanu. V bistvu pa dobivamo skoz več prošenj za 
dodatne radarje s strani prebivalcev, ker v bistvu so prebivalci ugotovili, da je to najbolj učinkovit ukrep umiritve 
prometa, in saj verjetno bodo kolegi v ozadju tudi pojasnil, kar se tiče prekoračitev, ampak dejansko je to najbolj 
učinkovit način in prihajajo z vseh krajevnih skupnosti pobude. Tako da, res, samo toliko v pojasnilo. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Rok, prosim.

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Če je ravno debata o radarjih. Tukaj sem dobil, verjetno tudi ostali kolegi, en mail, spetradarji@proton.me, se 
tega naslova je bilo poslano. Ena resna analiza je bila narejena, tukaj imam link 24ur.com češ da so radarji, naj bi 
bili narobe postavljeni oziroma da ni ustrezna prometna signalizacija oziroma da le ta ni usklajena z radarji. Pa 
me zanima, če je na tem res kaj? Verjetno je bilo to že sicer s strani vodje redarjev preverjeno pa vendarle prosim 
za en odgovor pa lahko tudi pisno, da ne bomo predolgi. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Robi bo razložil radarje.

ROBERT ZADNIK (direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske)
Ja, en lep pozdrav tudi z moje strani. Glede radarjev bom povedal oziroma tole, kar je bilo v medijih. Zadeve se 
preverjajo. Prometna ureditev je v, bom reku, se prav ureja to občina, urad za promet. Mi smo to pregledal, 
dodatne zadeve. Če bo kakšna zadeva, bom rekel, bomo še dopolnili oziroma predlagali dopolnitev same 
prometne ureditve oziroma prometne signalizacije, a ne, ker gre tukaj za širše območje, gledajo. To bi glede tega. 
Glede samih radarjev. Seveda radarjev nismo nič povečevali, ampak seveda kupi se še kakšna stacionarno ohišje, 
to stacionarno ohišje spada pod prometno ureditev, kjer seveda umirja promet. Zaradi tega tudi seveda večina, 
bom rekel, zelo veliko številko kot je rekla gospa podžupanja, Manja, veliko krajanov in ostalih si želijo te radarje 
v svojih naseljih oziroma ulicah. Seveda tega ne bo veliko, ampak seveda se postavijo glede na samo nevarnost, 
to se pravi, ali gre bližina šole, varna pot v šolo, ali gre za prikrite meritve, kjer se seveda izmeri, kakšno je realno 
stanje glede meritev. Gospe Vlasti pa še sporočam, da seveda junij, julij, avgust bo povečan nadzor s strani 
redarske službe in policije, ki bodo skupne patrulje ob petkih in sobotah. Upam da bo zadeva urejena. Je pa tako, 



kot se tudi policija, se tudi mi srečujemo s kadrovskimi problemi in probamo s skupnimi močmi določene zadeve 
rešiti. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Neven, prosim.

DR. NEVEN POLAJNAR (mestni svetnik)
Ja, Hvala lepa za besedo. Jaz bi se samo pridružil torej Manji in njeni trditvi glede radarjev. Jaz sem bil velik 
pobudnik zato, da se umiri promet skozi naselje Hrastje. Takrat sem dal pobudo za tisti radar in moram pač 
pohvalit, da ste to, da ste ti pobudi prisluhnili. Sprememba v prometu je zelo, zelo očitna. Od takrat, se pravi, ni 
več tega drvenja, dirkanja oziroma je tega dirkanja precej manj, vsaj v tem delu, se prav, začetnem, Hrastja, 
čeprav določeni krajani se pritožujejo, da se je to zdaj preselilo naprej, v to ravnino do cerkve, ampak druga stvar, 
hočem povedat ta škatla, če se ne motim, je bolj kot ne prazna, ampak že samo ta psihološki učinek radarja pač 
naredi svoje. Od takrat, tako kot sem rekel, promet se je zelo, zelo umiril, edino enkrat je bila ena, jaz bom rekel, 
kar huda prometna nesreča, je bila pa zelo specifična, torej eden od vpletenih je pod vplivom narkotikov, bojda, 
bežal pred policijo, razvil izredno hitrost, izgubil nadzor nad vozilom, posnel, se pravi, ves pločnik v razdalji 
mogoče 150 metrov in potem je končal v ograji enega, ene hiše tam. Edina sreča je bila, da je avtobus z otroci 
prišel pet minut kasneje. Hočem povedat, da še vedno je bil en tak eksces, ampak prej se je po dogajalo 
konstantno, ne, tako da upam, da bo tega čim manj. Bi pa apeliral tudi oziroma, mislim, zdaj ne vem, jaz ne 
poznam policijskih postopkov tako zelo, zelo detajlno, kljub temu, da imam kar nekaj oseb, ki so blizu, ki so pač v 
temu poslu bodisi bili, bodisi so zdaj. Ampak kljub vsemu ne vem, če je primerno, da se nekoga, tudi če je pač 
oseba posebnega interesa, kakorkoli že, da se ga lovi skozi stanovanjsko naselje. Ok, pod črto, se pravi, ja, radarji 
pomagajo, tudi, če so samo prazne škatle, če je ta učinek samo psihološki. Tako da, bravo, hvala lepa. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Bi bilo pri vas najbolj sekcijskega uvesti? 

NEVEN POLAJNAR (mestni svetnik)
Mogoče tudi. Jaz sicer nimam tega občutka, ker živim v tem delu, ampak tisti krajani, ki živijo na drugem koncu, 
pač pravijo, da se je to dirkališče malo preselilo naprej, tako da, ampak ne glede na to, vse skupaj, je veliko boljše, 
kot je bilo. Mislim, da tudi če kdo sem pa tja plača kakšno kazen, je veliko boljše, kot da nekdo nekega dne povozi 
enega otroka oziroma karkoli že. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala.

NEVEN POLAJNAR (mestni svetnik)
Mislim, da si zgleden šofer, v teh letih si, Bojan, Bojan. Mislim, da si ti zgleden šofer, v teh letih si, da ti to pač 
pristoji in mislim, da s tem nimaš problemov. Mi, ki smo pa na poti tja, se bomo pa že malo brzdali pa mlajši od 
nas. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok. Saša, prosim. 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Ja, hvala za besedo. No, ko smo ravno pri teh radarji pa to, se strinjam z vsemi pred predgovorniki, mojimi, da to 
je pač nek psihološki učinek, ki lahko pomaga. Je pa tudi, se strinjam z Manjo, da ljudi ustavi tudi to, da jih 
kaznuješ, če jih udariš po denarnici, potem si bo zapomnil. Bi pa rada vprašala temne gospoda šefa, Zadnika, če 
delajo kakšno kontrolo tudi na tem Gorenje savskem klancu proti Stražišču, gor konkretno, ko prideš na vrh, 
Delavska cesta 38. Menda, da je bilo že večkrat, da so prosili, da naj se tam nekaj naredi, ker pripeljejo z veliko 



hitrostjo in imajo težave, tako da bi prosila, da se tudi s tem naredi en ogled oziroma, ne vem, neka rešitev se 
najde. Ja, lej, Bojan..., saj je prav, a te je kaj izučilo? Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Še odgovor. Prosim, Robi.

ROBERT ZADNIK (direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske)
Ja, bomo zadevo preverili, smo že preverjali točno. Zaradi tega, ker je tam ovinek in je tehnično težko izvedljivo 
samo merjenje. Bomo pa pogledali še enkrat pa bomo probali, ampak, saj pravim, zadeva včasih ne gre. Zato pa 
merimo nižje in malo višje, na dveh mestih na sami Delavski pri Stražišču. 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Saj mogoče večkrat, da se nekdo tam postavi, tudi to vpliva na ljudi pa na voznike. 

ROBERT ZADNIK (direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske)
To smo pa velikokrat tam. 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Ja, ne vem. Bili ste na klancu dol, ko je omejitev 40, da moraš zavirati, da pelješ 40, tam je res...

ROBERT ZADNIK (direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske)
Tam je dvojni ovinek in je zelo nevarno...

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Po klancu dol. Ko se pripelješ, 40, moraš zavirati. Pa še to me zanima No, zdaj, ko sem ravno pri besedi. V Stražišču, 
tam, kjer je bil ta na nov narejen spomenik, nasproti so vrtovi in so si zdaj lepo kar tam ogradili zadevo, ne vem, 
čigavo je tisto, je to njihovo, so kupili tisto zemljišče .Zdaj so postavili kar ene kole tudi takole počez, ker so..., 
dejansko je bilo pa tako, da so ljudje res parkirali na vseh koncih, tudi tam ob robovih, tako da so..., mislim, da 
tudi tisto me zanima, čigavo je tisto zemljišče, kako so si lahko postavili kar ograje... V Stražišču pred spomenikom 
ali pa pred graščino pa tudi klele noter vmes, tukaj, ko si ti, tukaj so tudi vrtovi, sem zdajle tudi opazila, je prišla 
Flora, jim vse lepo pokosi in me zanima, kdo to plača pa če plačajo najemnino, ker mi moramo, ker imamo svoje 
hiše, moramo vse sami narediti. Me zanima, če se plačujejo najemnine za tiste vrtove? Lej, če se gremo za vse, 
gremo za vse. Prosim za odgovor, pisni. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Pisni. Hvala, še kdo? Ne. Ok. Gremo potem na točko 12., glasovanje. Najprej vašo prisotnost. In če se strinjate, 
da se občinski program varnosti izvaja uspešno, skladno z zastavljenimi cilji, potem boste dali svoj glas, da, če pa 
ne, pa ne. Tamle okoli devetih postajam malo pesniški, kaj bo šele ob desetih. Vašo prisotnost imamo, če 
glasujete, prosim. Ok, 25 za. Super, hvala lepa. Soglasno sprejeto. In zdaj ima gospod Slavko Erzar besedo, najprej 
v poročilu o delu nadzornega odbora za leto 24. Ko končamo glasovanje o tem delu, boste imel priložnost tudi 
svoje povedati. 

SLAVKO ERZAR (predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Kranj)
Naj bi zadeve ponavljal v tistem delu, kjer je poročilo dano s strani nadzornega odbora. Moram, moram pa reči, 
da je ta nadzorni odbor v tem mandatu izredno zanimivo in dobro sestavljen in sem zelo vesel, bi rekel, da ta 
nadzorni odbor tudi dobro dela in tudi uspešno funkcionira. Mi praktično smo po postavkah, ki so navedene v 
našem poročilu, to naš, ta naš nadzor izvedel, pri tem bi pa omenil, bi rekel, dve večje stvari, ki smo jih tudi 
realiziral, in sicer smo od mestne uprave najprej oziroma na začetku lanskega leta zahtevali vse poročilo o vseh 
projektih, ki se izvajajo preko mestne uprave in na te projekte smo bili pozorni in realizirali smo pravzaprav nadzor 
nad vsem tistimi, tistimi projekti, ki so bili ocenjeni, bi rekel, mislim, da je bila osnova vse nad 20 tisoč evrov. 



Moram reč, da smo bili do določene mere tudi presenečeni, da je občinska uprava, bi rekel, v teh svojih 
predstavitvah in svojih zagovorih zelo, bila zelo uspešna in da so ti projekti bili tudi z njihovi strani ustrezno 
pismeno podprti in pismeno tudi dokumentirani. V tem smislu bi rekel, moram reč, da je to, bi rekel, samo zelo 
pozitivno. Drugi večji projekt v lanskem letu je bil projekt nadzora Zavoda za turizem. Moram reč, mislim, da 
glede na raznorazne take in drugačne trače na račun tega zavoda, smo si predstavljali, bi rekel, da je tudi v tem 
zavodu kakšna stvar hudo narobe, vendar smo ugotovili, da je poslovanje zavoda v preteklem obdobju bilo zelo, 
zelo pozitivno. Na koncu, bi rekel, bi se samo še rad zahvalil ekipi v nadzornem odboru in seveda moram pa reči, 
da je to povezano, bi rekel, to naše aktivno delo nadzornikov z realizacijo po proračunu Mestne občine Kranj. In 
ker smo bili v lanskem letu zelo pridni in uspešni, je na koncu leta celo zmanjkalo sredstev za naše, za naše redno 
delo. Ampak več o tem mogoče v tisti točki razno, ki jo je župan napovedal. Če ima moj namestnik, gospod Darko, 
kakšen dodatek, bi ga prosil.

DARKO JARC (podpredsednik Nadzornega odbora Mestne občine Kranj)
Hvala za besedo. Lep pozdrav z moje strani. Lahko rečem, da, tako kot je predsednik omenil, delovanje in 
komunikacijo z upravo in deležniki, so bili ustrezni. Lahko pa rečem, da v zaključnem delu tega poročila si lahko 
preberete ali pač ste si prebral, kaj nadzorni odbor predlaga in svetuje, tako da tudi v naslednjem letu bo mogoče 
malo lažje. Predsednik je omenil nadzor Zavoda za turizem. Narejen je bil, zaključen je bil ta nadzor v letošnjem 
letu, zato bo podrobno poročilo o tem delu vključeno v naslednjem letu, ko bomo pač zopet takole omenili s 
poročilom. Vse ostale stvari, kar ste pa prebral, sem pa pripravljen jaz in predsednik odgovarjat. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa obema. Odpiram razpravo. Ni razprave. Torej, gremo na glasovanje. Vašo prisotnost. Glasujemo, da 
smo se seznanili s poročilom o delu nadzornega odbora Mestne občine Kranj za leto 24, toliko vas je tudi zdajle 
na glasovanju. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. 24 za, nihče proti. Torej za leto 24 smo se seznanili in bi zdaj prosil 
še gospoda Slavka Erzarja, da izpostavi željo po spremembah in dopolnitvah pravilnikov o merilih za izplačilo 
sejnin članov mestnega sveta in njegovih delovnih teles.

SLAVKO ERZAR (predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Kranj)
Če dovolite, jaz sem to našo težavo glede na aktivnosti v preteklem letu že omenil. In ker imamo mi po proračunu 
v postavki za delovanje nadzornega odbora dve postavki, ena postavka je postavka za opravljanje rednega dela, 
druga postavka je postavka za opravljanje oziroma za eventuelno vključevanje zunanjih inštitucij za delo v 
nadzornem, za delo nadzora. Zaradi tega predlagamo, da se te stvari, bi rekel, rahlo, rahlo spremenijo v pravilniku 
o spremembah in dopolnitvah pravilnika o merilih za izplačilo sejnin članom mestnega sveta in njegovih delovnih 
teles. In sicer predlagamo, da se v drugem členu konkretno ta člen spremeni tako, da se na novo glasi: "Letno 
plačilo za opravljeno delo za vse člane nadzornega odbora ni omejeno, vendar pa skupni znesek vseh izplačil vsem 
članov nadzornega odbora ne more preseči skupno razpoložljivih sredstev za delovanje nadzornega odbora za 
tekoče proračunsko leto." To je predlog nadzornega odbora in sem vesel in zadovoljen, da je to na dnevnem 
redu. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok. Jaz sem bil to dvakrat na sestanku in sem rekel, da najprej vam dam možnost, da pač poveste svoje mnenje, 
povprašate mi smo to, mislim da v prejšnjem mandatu eno tako podobno pobudo zavrnil. Dejstvo pa je, da vaši, 
vaše sejnine so omejene z procentom od moje plače, medtem ko njihove seveda s tem niso a ne in je zdaj zgornja 
meja pač zgornja meja, ki je ni, razen v skupnih sredstvih. To se pravi, da se iz konta, ki je namenjen za plačevanje 
storitev tretjih oseb, za outsourcing, da se ves ta denar nameni za plačilo članov nadzornega odbora, sem tako 
prav zaključil? 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik)
Ja, zdaj me zanima, kakšna je pa ta potem razlika, pač kakšna so bila sredstva po staremu načinu namenjena za 
nadzorni odbor pa kakšna bi bila višina sredstev, namenjena po novem? 



SLAVKO ERZAR (predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Kranj)
Lahko odgovorim? Sredstva se ne povečujejo. Po proračunu so še sredstva določena in ta sredstva se ne 
spreminjajo. Razdeljeno je zdaj na postavko: redne sejnine in na postavko, nadzor, delo nadzora in tako naprej. 
To sta dve. Mi smo limitirani za delo nadzora, kot sem že prej omenil, tudi predsednik, s to spremembo 6. 
odstavka 6 člena pravilnika, se pa to združi in mi razpolagamo s sredstvi, ki jih imamo na proračunu. Spreminja 
se nikakor iz naslova proračunov.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Zastopite? Vreča ostane ista, en del je za outsourcing namenjen, ta del zdaj želijo, da oni dobijo, 10 tisoč, 
neomejeno dobijo...

SLAVKO ERZAR (predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Kranj)
Če smem dopolniti še to, ker mi v programu delo za vsako leto, tudi za leto 2024 imamo pripravljene preglede iz 
tega naslova, denarja je ostal še 20 000, za preglede. Iz tega naslova smo prišli do točke, ker ne moremo delati 
več pregledov kot samo dva na leto in s tem smo limitirali. Ta sredstva bi pa lahko po koristno tako, da bi dal 
pregled zunanji inštituciji, ki se mi pa zdi nesmotrno, ker mi smo sposobni pregledat tisto, kar imamo v planu za 
tekoče leto.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Jani, prosim. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala za besedo. Nadzorni svet je tako kot mestni svetniki vedno bil omejen z županovo plačo, pač sejnine so 
imele podobne limite. V mandatu 2014 - 2018 pa se je na pobudo takratnega nadzornega odbora zagotovilo 
dodatna sredstva, ker se sami niso vedno počutil dovolj sposobne, da bi na ta način z neko zunanjo kvoto 
naročeval zunanje revizorje. Zdajšnji nadzorni odbor je pač neprimerno kvalitetnejši in izvaja več nadzorov, in 
težava, ki se tukaj pojavlja, je podobna kot pri nas, svetnikih, da tisti, ki imamo več oziroma tisti, ki imate več 
komisij, več sej, vam na koncu leta ne pripada več sejnina, zaradi tega ker ste presegli skupno kvoto, ki jo lahko 
dobite po pač tem pravilniku. Zdaj, jaz sam malo v precepu glede tega. Vem tudi, da od leta 2006, ko sem bil prvič 
svetnik, so vsi taki poskusi po zvišanju sejnin bili zavrnjeni. Takrat so bili sicer predlogi, da ima nadzorni odbor 
višjo, višji procent, da je drugačen ali pa, da bi imel višjo sejnino. Tokrat je pa, upam da, pravno skladen predlog, 
ki ga nadzorni odbor predlaga, to pa ne vem, bi pa prosil za odgovor, ali to skladno je ali ni. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Zdaj se gre sam za to, ali uvrstimo na naslednjo sejo to točko sploh ali ne? Zdaj sam razpravljamo o tem, ker 
nimamo pripravljenega... Sandra, prosim. 

SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica)
No, to je pa drugo dejstvo. Če imamo mi to sam za sejo, za naslednjič, potem mislim, da nima noben od nas težav 
glede tega, ampak vseeno bi pa rada vprašala, o kakem znesku mi govorimo? Koliko je tega skupnega denarja in 
kaj se bo zgodilo, mislim, jaz imam, razumem zakaj je temu tako, če pravite da pač vi ste mogoče boljši nadzorniki 
od prejšnjih mandatov in bi to lahko sami delali, je prav, da ste tudi plačani, ampak vseeno bi pa vprašala, kaj se 
bo zgodilo, ko bomo imeli nekoč nadzorni odbor, podoben prejšnjim, bom tako rekla, da ne bom koga kakorkoli 
užalila, se pravi, če je pa samo glede točke, da se da na dnevni red, jaz ne vidim težave. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Koliko tega denarja?

SLAVKO ERZAR (predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Kranj)



Ja, tega dodatnega denarja je 10 000, ki so v prejšnjem letu ostali neporabljeni in tudi zdaj je posebna postavka 
za to, za ta outsourcing je 10.000 EUR. Ampak hočem reči to, kar je bila debata, da pri nas ne gre za nobeno 
povečevanje, gre samo za upravljanje tistega rednega dela, ki mislimo, da je prav da ga nadzorni odbor opravi. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok. Hvala, Ivo, prosim. 

IVO BAJEC (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Spoštovani Jani. Mislim, da nisi ta, ki bi ocenjeval delo bivšega nadzornega odbora. Prej si grdo 
rekel, niso bili sposobni, ni res. Ko smo potrebovali odvetnika, sem prišel kot predsednik nadzornega odbora na 
mestni svet, ne migat z glavo, da ni res, tako si rekel, in sem prosil za 12 000 ali pa 11 000 recimo evrov sredstvev 
za plačilo zunanjega izvajalca, in mestni svet ga je odobril in zadeva je bila plačana. Pa ne zato, ker nismo bili 
sposobni ali pa, ne vem kakšno besedo si še uporabil, ampak zato ker smo to rabil, ker so bili problemi, tam, kjer 
smo delali in ta odvetnik ali pravil ali kaj je, ki je to pregledal, je napisov 72 strani za ta denar. To je to, kar se tiče 
prejšnjega nadzornega odbora. Zdaj pa, za tole, kar se gre danes, mislim, da jih pol tukaj sploh ne razume, za kaj 
se gre. Vsi, ki so v nadzornem odboru, imajo seje in dobijo sejnine. To je ena stvar in za to je določen procent, 
določen procent ima predsednik in določene procente imajo člani nadzornega odbora. To je 1 zadeva. Druga 
zadeva je pa opravljanje ali pa pregled ali pa kakorkoli hočete, in za to je določen denar. Ta denar je, ne vem, od 
400 do 800 EUR za en pregled. Ko pa eden od članov nadzornega odbora ali pa predsednik ali pa kdorkoli pride 
na procent, ki je vezan na županovo plačo, od tistega momenta dela zastonj, dobi recimo 100 EUR, potem je pa 
konec, potem se pa neha, potem je pa konec leta. Če ta nadzorni odbor ne porabi tistih 10.000 EUR, ki so 
predvidene za zunanje izvajalce, tistih 10.000 EUR ostane v blagajni, v proračunu, kakor hočemo, ne gre v drugo 
leto. Zdaj, če bi hoteli naredit res ne vem kakšen pregled, občinske uprave recimo, pa da bi vzeli enega pravnika, 
bi verjeten stalo to mogoče 10, 15.000 EUR. Če gre čez 10.000 EUR, more to mestni svet odobriti, to je to. Zdaj 
pa, kaj hoče nadzorni odbor? Nadzorni odbor hoče samo to, da če ne najamejo zunanjega izvajalca, da vsem 
plačajo vse preglede od A do Ž. To pa vsak član ali pa po dva sta ponavad skupaj, naredita dva pregleda v celem 
letu, dveh stvari. Čisto enostavno, takole to zgleda. A sem mogoče kaj narobe povedal? Hvala. In to je to.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, hvala. Ana, prosim. 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica)
Hvala lepa za besedo. Saj v bistvu si mi že kar nekaj odgovoril, ampak mogoče, no, jaz vseeno bi v vsakem primeru 
omejila zadevo. Zdaj neomejeno navzgor nikakor pa vezala bi na isto nekako zadevo kot svetniki, saj je pri nas 
tudi tako, ko dosežemo določen procent oziroma znesek, enostavno nisi več pač plačan. Tako da, tukaj sem hotela 
prav pravzaprav vprašati, sem razumela drugače, Ivo, zadevo, da so podobno kot pač seje v gospodarstvu, ko si 
plačan najprej na mesečni ravni, potem pa še za vsako sejo, ki jo izvedeš, dobijo še prevoz pa pač stroške, ki jih 
imajo za tisti dan, ampak vseeno to pomeni dvakrat na leto, predvidoma pa v nadzornem odboru vas je 5, a ne, 
če prav razumem, pa niste, pa ni vseh pet na vsaki tej presoji oziroma pregledu. Ne? Dva pa ne vidim, da bi bil to 
tak strošek, a ne, ampak v vsakem primeru bi tudi to predebatirali na naslednji seji pa mogoče malo več podatkov 
tudi nam kot gradivo dali, ker veste, kaj, če rečemo neomejeno pa 10 000, si mi vsi to predstavljamo, da si to lepo 
razdelite, zato da ne bi ostalo v proračunu, tako je pa malo bolj jasen, da pač zadeva ne gre v tako širino, ampak 
da ste pač pošteno plačani za neko delo, ki ga tudi opravite. Tako da v tem načeloma ne vidim problema, samo 
če pa številko malo bolj ovrednotimo, bi pa mogoče lažje tudi lahko dali zeleno luč. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Okej, v redu, še kaj? 

SLAVKO ERZAR (predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Kranj)



Če dovolite, še moment. Jaz mislim, da je zadeva b,i rekel, na nek način zelo jasno razložena, kaj in katere stvari 
naj bi se spremenile. Mi ne govorimo o tem, da bi teh 10.000 EUR razdeljeval, ampak gre preprosto za to, da v 
želimo uresničevati, bi rekel, naš program dela pa naš program kontrol. Če, bi reku, se tega našega predloga ne 
sprejme, mi imamo zdajle v fazi, ta hip dva nadzorna pregleda. Ko to zaključimo, mi lahko za letošnje leto z delom 
nadzornega odbora tudi zaključimo. To je to. Ali pa, bi rekel, rečemo jeseni pokličemo neko zunanjo inštitucijo 
pa naj ta inštitucija zadevo, izvede nadzor nad tem in tem. To je to.

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica)
Saj verjetno se da tudi v takih primerih, če bi prišlo do tega, veste, pridobiti nekako zeleno luč ali soglasje 
občinskega sveta oziroma mestnega sveta, a ne, da odobri, da izvedete znotraj, ne vem, še dodatna dva pregleda, 
interno, se pravi, ne pa z najemanjem zunanjih institucij. Tudi, če, veste, ne podpremo tega povišanja oziroma 
spremembe, bi se dalo, če rečemo, se pravi, dva pregleda ste opravili v določenem letu, ocenjujete, da bi 
potrebovali vsaj še dva ali pa tri preglede do konca leta in to je stvar ene debate na seji, da se potrdi v te stroške 
še lahko. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
To se mi zdi zelo dober predlog. Pa še vi imate lahko vpliv na to, kaj se gleda, konec koncev. Ok, bomo pripravili 
do naslednjič, samo toliko, da smo seznanjeni. Hvala lepa. Gremo, zadnja točka 14: vprašanja, predlogi, pobude 
članov mestnega sveta. Irena Dolenc. Prva, kot vedno, hitri prsti. 

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Sem počakala na napoved točke. Ja, danes smo pač imeli tudi trajnostno strategijo, tudi mladi so bili tam 
omenjeni. Mi smo pa na komisiji za finance in premoženjska vprašanja se ravno o teh mladih pogovarjali. Ki imajo 
otroke v vrtcih. Na aprilski seji mestnega sveta so bile sprejete ekonomske cene vrtcev. Prve ekonomske cene 
vrtcev veljajo do 01.10.25., v proračunu zagotovljenih dovolj sredstev, da starši višje ekonomske cene ne bodo 
občutili, s 01.10.25. so bile pa potrjene še dodatno povišane nove ekonomske cene, ker je bil predlog občinske 
uprave, da se prvi starostni skupini zagotovi petodstotna subvencija, za drugo starostno skupino in kombinirane 
oddelke pa triodstotna subvencija iz občinskega proračuna. Tak predlog so potrdili vsi svetniki, z izjemo svetnikov 
SDS in NSi. V NSi si želimo, da se cena za starše ne spremeni, naklonjeni smo temu, da se celo zniža. Na primer, 
Ljubljana ima 24,5 odstotno subvencijo cene za prvo starostno obdobje. Sredstva proračuna niso vedno 
počrpana, včasih tudi zato ne, ker pri določenih postavkah namerno jih malo se predimenzionira, zato 
verjamemo, da ne bo težko najti ene prerazporeditve. Tudi moja kolegica, Nina Rus Turuk, je mnenja, da starši, 
ki imajo enega ali pa dva otroka, plačujejo najvišje cene in jim to predstavlja res velik strošek. Bilo bi primerno, 
da gre občina finančno naproti tudi tem staršem. Na koncu smo sprejeli sklep: "občinska uprava naj do septembra 
preuči možnost prerazporeditev v občinskem proračunu, da se tudi po 01.10.25 cena vrtca za starše ne bo 
povišala. Ocena sredstev je 35.000 EUR mesečno. Vir je aprilska seja mestnega sveta. Tak ukrep bo razbremenil 
mlade družine, ki se v tem obdobju ukvarjajo tudi z reševanjem stanovanjskega problema". Člani komisije za 
finance smo ta sklep potrdili in predlagamo, da se o tem sklepu pogovorimo tudi tukaj.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala Irena, smo si zapisali. Tomaž?

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz imam pa, danes smo že veliko govorili o ureditvi, ki jo imamo v Kranju, da bomo trajnostno 
mobilnost imeli pa vse to in tako naprej. in bi zdaj tukaj jaz predlagal, glede na to, da gradimo kranjsko Iskrico, 
Dolnov, Savsko loko, pa tudi cono Hrastje, se mi zdi, da se bo povečala prometna obremenitev, posebej tam, kjer 
že zdaj to vidimo, eden je na Delavskem mostu, eden je pa na pot od krožišča od Mercatorja proti avtocesti. In bi 
za, prvič za tele zastoje, ki se pojavljajo na cesti od Qlandie proti Laboram, pač predlagal, da se naredi neka analiza 
prometnih tokov pa se potem z državo skupaj razmisli, ali je tam možna uvedba pasu za zavijanje desno, ker če 
bomo toliko novih sosesk dobili, se bo tudi tukaj zelo povečal promet. Kot druga pa, vem, da smo se nekoč 



pogovarjali o štiripasovnici od krožišča pri Mercatorju proti avtocesti, mogoče spet pospešitev teh stvari z državo, 
ker stvari bodo postale neobvladljive. To je to. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Kje si rekel, pri Iskrici pa...?

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik)
Delavski most pa zavijanje na Labore, tam bi lahko del tistega zelenega pasu namenili pasu za zavijanje desno, z 
DRSI je treba to narediti. Če boste imeli kakšno prometno študijo, bo to verjetno lažje...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Dokler se ne bo delala železnica tam spodaj...

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik)
Predlog pa da se pač proba omeniti, če pač nekako pridemo skupaj. Druga je pa ta, od krožišča Mercator pa proti 
avtocesti, ne. Tudi tam se bo zelo pojavilo, ker bo pač, če bo 1000 novih prebivalcev oziroma 1000 novih 
stanovanj, to pomeni veliko novih avtomobilov proti poti v Ljubljano in nazaj. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Velja, hvala. Rok? 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Prebivalci Kranja se name obračajo pa tudi jaz sem bil začuden, ko sem prišel pred, kot se reče, 
glavno kranjsko pošto v soboto pa je bila zaprta. V spominu imam, da je svoj čas bila odprta ob sobotah. Pa me 
zanima, kdaj se je zaprla in ali je to naredila pošta samovoljno ali slučajno kaj je o tem obvestila občino? Je občina 
dala kakšen odgovor in tako dalje? Zadeva je rahlo moteča, ker takrat, ko sem jaz kot prvi v vrsti videl, da je 
zaprta, je bilo za menoj še 5 ljudi z isto začudenim pogledom, da je zaprta, tako da na to bi pisni odgovor prosil. 
Potem imam pa še dve zadevi, in sicer včeraj sem bil na nomotehničnih dnevih, kjer se je kar bogato obravnaval 
področje pravodajnega procesa na lokalnem nivoju in dajem pobudo, da se morebiti naslednjih nomotehničnih 
dni udeleži kdo iz mestne občine Kranj. Smatram, da bi bilo to silno koristno. In zvezano s tem, kar sem ravnokar 
povedal, tudi to je bilo izpostavljeno včeraj na tem dogodku, torej ponovno dajem pobudo za spremembo statuta 
v smislu, da se ukine možnost avtentične razlage. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala. Ampak, ne vem, pošta mislim, da je zaprta že enih 5, 10 let ob sobotah. Nisem nikoli hodil na pošto, tako 
malo grem, razen Primskovo, ki je samo do petih odprto. Dražgoška je zaprta. Bomo povprašali. Gašper, boš 
povprašal. Hvala. Jure.

JURE BOHINEC (mestni svetnik)
Ja, hvala za besedo, lep pozdrav. Moja vprašanja in pripombe se nanašajo na avtobusno postajo Kranj. Vsak 
delovni dan okrog 15.00 in zvečer okrog 20.00 se že 17 let na poti domov vozim mimo in opazujem ne njen razvoj, 
ampak razkroj. Že kar nekaj let, že kar nekaj se jih je name obrnilo z vprašanji ali pripombo, tako uporabniki kot 
okoliški prebivalci. Situacija se je drastično poslabšala, poslabšala, odkar je Arriva prevzela prejšnje avtobusne 
prevoznike in uporablja postajo. Pa se ne bom ukvarjal z Arrivo. Zanima me, zakaj naša občina to dopušča? Zakaj 
ničesar ne storimo, da se ta sramota ne ustavi, ampak nadaljuje? Uporabniki postaje, čakajoči, se sedaj nimajo 
niti kam usesti, ne opraviti potrebo. Postaje so slabo označene, na levi stojijo avtobusi za Kosovo, obkroženi z 
osebnimi avti, ki zapirajo prehod iz Bleiweisove na Koroško in uvoze stanovalcem na Stošičevi. Povsod hrup, 
kričanje ob urah počitka, kje je čakalnica, streha ob dežju? Povsod in vsem na očeh so osebe, ki nadlegujejo ljudi 
za denar, trgajo jim torbice, nadlegujejo otroke, dekleta se pretepajo. Policija je oddaljena 50 m. Zdaj, ko smo že 
dons govorili o tem, nedolgo nazaj so se tudi streljali, takrat jih je 15 ven priteklo, policajev, pač preverjeno z 



okoliških prebivalcev. To se pravi, ob prijavi pridejo z daljšim zamikom, se pravi policija, ko take osebe že izginejo. 
Stavim, da postaja ne bi zdržala inšpekcijskega nadzora za opravljanje dejavnosti v takih pogojih. Našla so se 
sredstva za ureditev parka, rušenje stare vile, kdaj bo na vrsti postaja, vredna tretjega slovenskega mesta po 
velikosti, postaja vredna ljudi, prebivalcev Kranja, turistov, ki jih zanese k nam: osvetljena, varna in z osnovnimi 
prostori, ki jih ima večina mest. Lahko bi še nizal vprašanja, ampak imam samo eno glavno: kdaj se bo to končalo? 
Pa ne zdaj z železniško postajo, vsaj ene osnovne zadeve se morajo na tej postaji urediti. Prosim za en pisni 
odgovor in hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Jure, Vlasta, prosim.

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica)
Dve vprašanji imam: eno je, ali je nadhod čez cesto za pokopališčem še v igri ali ne, nadhod za pešce?

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Še, mislim, da gremo drug teden v javni razpis. 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica)
Super, to me sprašujejo. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Mislim, ne me držati, teden ali 14 dni, kolikor bodo...

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica)
Potem pa zadeva v zvezi z mediji na Mestni občini Kranj. Pojavil se je "podkast iz Kranja" pred časom na spletni 
strani MOK, ki ga vodi Toni Cahunek, skupaj z županom. Pa me zdaj zanima, to bo mesečni podkast, kjer boste 
objavljali razne dosežke Mestne občine Kranj ali pa bodo sodelovali strokovnjaki? Tako ali bodo imeli možnost 
tudi kakšni recimo svetniki ali morda predsedniki strank, skratka politični sodelavci ali bo to interni medij Mestne 
občine Kranj? Pa iz katere postavke to gre, ker to je zdaj na novo. Nimam nič proti, ampak fajn bi bilo, da bi tudi 
drugi morda imeli priložnost ali pa možnost kaj povedati pa sodelovati s Tonijem na tem podkastu, da bi se morda 
naredil nek razpored, tako. Hvala lepa. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, še kdo? Torej, predno gremo, vam zaželim lep večer. 18.06. je seja pred poletjem. Do takrat se lepo imejte, 
danes lep večer. Evo, pred deseto smo končali, tako da hvala lepa vsem vam.

Seja je bila zaključena ob 21.30.

Za zapisnik
Milena Bohinc

Matjaž Rakovec
Župan
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